
Expedient núm. Òrgan col·legiat

PL/2024/6 PLE

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria:

Ordinària

Data i hora:

30 / de maig / 2024

Durada:

Des de les 18:08 a les 21,45 hores.

Lloc:

SALA D'ACTES CASA DE LA VILA DE L'HOSPITALET DE L'INFANT

Presidida per:

ASSUMPCIÓ CASTELLVÍ AUVÍ

Secretari:

MARIA ANGEL BENEDICTO ESCLARÍN

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

39916091M AARON PUEYO MAROTO SÍ

39864814H ASSUMPCIÓ CASTELLVÍ AUVÍ SÍ

39898404M ESMERALDA SALADIE BARROSO NO

37741870C FRANCISCO JAVIER OCHOA SANZ SÍ

39916823R Ferran Conejo da Pena SÍ

39472673G GERARD MARTÍN ARIAS SÍ 

39883210Z LAURA OLMO GARCIA SÍ

75706355S MARIA ELIDIA LÓPEZ REDONDO SÍ

39875804Z MARIA JOSÉ GÓMEZ FERNÁNDEZ SÍ

39873608A SERGI SALADIÉ GIL SI

ACTA
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47766565G SOPHIE HUESCA TANNER SÍ

24414442B Sílvia Pujol García SÍ

29198530F VICENTE VAYÁ MORTE SÍ

39936331M YOLANDA MARQUÉS CALÍN SÍ

Excuses d'assistència presentades:

ESMERALDA SALADIÉ BARROSO

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, la Presidenta obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

A) PART RESOLUTIVA

Aprovació de les actes de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Ordinària

Vots favorables:11. Abstenció:1

Resolució:

S’ aprova amb el vot favorable d’onze regidors l’acta de la sessió anterior (5 de MM-CM, 1 de la
FIC, 1 del PP i 4 del PSC-CP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que
legalment el componen i el regidor de la CUP-AMUNT s’absté.

ÀREA DE SERVEIS INTERNS

 2.Expedient 2200/2024. Estudi i aprovació inicial de la modificació de crèdit 3/2024

Per l’Alcaldessa es fa la següent explicació d’aquest punt de l’ordre del dia:

«Aquesta modificació de crèdit es basa amb les despeses suggerides pels diferents departaments municipals
(tècnics i regidors) on han realitzat uns informes (expedient) i que com podeu veure hem acceptat bona part de
les seves demandes, ja que creiem són unes despeses que no podien demorar-se fins a l'exercici següent,
pels quals no existeix crèdit o es insuficient al nostre Pressupost, i per tant, amb data 15/05/2024 s’ha incoat
l’expedient de modificació de crèdits mitjançant crèdit extraordinari i suplement de crèdit per un import total de C
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1.764.957,64 euros.
Sembla una xifra  molt  elevada,  d’entrada,  però una bona part  d’aquesta xifra  s’autofinançarà en el
transcurs d’aquests mesos (mitjançant baixes d’altres aplicacions i subvencions que tenim pendents de
cobrar) .

IMPORTANT  finalment  aquesta  modificació  quedarà  per  un  cost  a  assumir  per  l’Ajuntament  de
464.899,64 euros.

M’explico vull  remarcar  que em baso amb informació,  arguments i  informes tècnics per fer aquesta
afirmació:

- Baixes d’altres aplicacions pressupostàries sense afectació de les prestacions associades: 428.858 €

- Ingressos Consistents a la Subvenció Nominativa atorgada per la Diputació de Tarragona en relació a 
les Obres del Camí de Graus i Masia de Castelló: 60.000 euros.

- Amb això l Romanent de Tresoreria per Despeses Generals ja baixa a: 1.276.099,64 euros.

Però cal afegir:

- Subvenció Nominativa atorgada per la Diputació de Tarragona en relació al mobiliari de l Residència 
del Parralet 20.000 euros.(oblidar de posar a informe)

- Part de la Subvenció adicional que rebrem del segon pagament dels FTN com a zona 1 del Penta
700.000 euros que s’estima cobrar-los a la tardor.

- Subvenció per part d’ENRESA per Inversió del mobiliari urbà 6.200 euros.

- Subvenció del Pla de Concertació “Impuls Dipta” de la Diputació de Tarragona, el qual, en aquesta
anualitat 2024 rebrem 85.000 euros per l’adequació del Casal de Masboquera.

Per tant un cop ingressats totes aquestes subvencions.

1.764.957,64 euros - 1.300.058,64 euros = 464.899,4 euros

464.899,4 euros és el que realment repercutirà a les arques municipals, és a dir, ara avancem els diners
fent aquesta modificació de crèdit, mitjançant crèdit extraordinari i suplement de crèdit (Romanent de
tresoreria) fins que no arribin les subvencions, és a dir en 7 mesos recuperarem quasi tots aquests
diners inicials,finançant-nos amb els esmentats fons afectats.

En aquest cas, el Pressupost d’Ingressos d’aquesta anualitat 2024 es veurà incrementat en la part amb
ell imputada d’aquest finançament i afavorirà el compliment del Principi d’Estabilitat Pressupostària, tota
vegada  que,  si  el  mateix  es  destina  a  les  despeses  ara  incrementades,  aquestes  ja  hauran  estat
generades mitjançant la present modificació de crèdit

Intervé la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC-CP, fent la seva explicació de vot:

«En relació a les explicacions sobrevingudes que l’alcaldessa acaba de fer, no estem d’acord. En aquest
sentit,  els  700.000€  procedents  del  fons  de  transició  nuclear,  faltaria  dotar  una  partida  d’inversió
destinada a la promoció econòmica, la transició energètica o la creació de llocs de treball. Per tant, des
de el nostre punt de vista, aquesta lectura és enganyosa.

Al 30 de novembre del 2023 l’equip de govern quatripartit ens va presentar la seva planificació d’acció
de govern plasmada en un document, el pressupost del 2024.

Posteriorment, l’equip de govern ha anat modificant el pressupost en tres ocasions ja:
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El total de les modificacions pressupostàries ascendeix a 4.046.000€ que el pressupost inicial que és de
20.110.000€.

La primera lectura, la planificació anual de les accions de l’equip de govern és molt millorable, ja que la
desviació pressupostària en només 5 mesos ja és del 20%.

Aquesta  planificació  millorable  denota  certa  improvisació  i  canvis  d’opinió  constant,  que,  al  mateix
temps.

Exemples:D’altra banda, al novembre vau plantejar una retallada del 50% del pla d’ocupació municipal.
Vàreu argumentar que volíeu privatitzar alguns serveis municipals, com la neteja viaria (encara pendent
de licitar), i crear algunes places estructurals en modalitat fixos discontinus.

Es evident que us heu desdit  perquè complementeu la partida en 195.000€, passant a un total  de
700.000€, és a dir, 3,5 vegades més. Pensem que us heu passat d’un costat a l’altre i que l’increment és
excessiu. No obstant, ens alegrem que aquest programa continuï, ja que forma part de les polítiques
actives d’ocupació. Però és cert que aquest constants canvis d’opinió de l’equip de govern denota certa
improvisació.

En quan als ingressos procedents del fons de transició nuclear, seguim pensant que els heu imputat a
despeses corrents, no pas a projectes de promoció econòmica o transició energètica generadors de
llocs de treball. Només destineu l’import de la bestreta del 174.000€ suplementant les subvencions de
promoció econòmica. Encara falta que ens expliqueu a on van els 800.000€ procedents del fons. Ho
vam denunciar amb anterioritat, l’equip de govern està utilitzant el romanent de tresoreria per despeses
corrents, no pas per inversions de futur o que tinguin una afectació rellevant el conjunt de la població.
Les retallades de les inversions en el 2024 continuen igual i , les despeses corrents exageradament
altes. 

Com  a  conseqüència  el  Romanent  Tresoreria  (magnitud  que  indica  quins  son  els  estalvis  de
l’ajuntament) passa de 8.580.326,95 € a 31/12/2023 a 4.574.102€ , és a dir, 3.500.000€ en 5 mesos.
Compartim les advertències de l’interventor en el seu informe, on alerta que no s’acompleixen les regles
fiscals  ni  l’objectiu  d’estabilitat  pressupostaria  i  que si  l’ajuntament  segueix  així,  es veurà obligat  a
presentar un pla econòmic i financer a 2 anys, amb els perjudicis que això comportarà a les nostres
entitats i als nostres veïns.»

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT fent la seva explicació de vot:
«Aquesta modificació es fa a partir d’un suplement de crèdit de 1.794.957,64€, dels que 1.276.099,64€
procedeixen del romanent líquid de Tresoreria de l'exercici de 2023 que ascendia 8.580.326,95€. Amb
les diverses modificacions que ja ha fet l’equip de govern, ens en quedaran 5.006.801,36€.

Destaquem els següents suplements que es demanen:

Pla d’Ocupació 503.537,33€ (28%)

Obres i Serveis 344.925,04€ (19%)

Promoció Econòmica 266.200,00€ (15%)

Pla d’ocupació: 46 persones, 26 per a Jardineria i Neteja. El tècnic de Recursos Humans al seu informe
diu:  “Aquesta necessitat  de personal  temporal  de suport  per a la prestació  de funcions estructurals
mostra la necessitat d’engegar mesures per a corregir aquesta situació i donar estabilitat.”

Obres i Serveis: Les majors partides que s’incorporen van a obres a la xarxa de subministrament d’aigua
i  de  clavegueram.  Dues  qüestions:  tenim  una  gestió  de  l’aigua  privatitzada  que  fa  que  cada  any
l’Ajuntament paguem uns 700.000€ de factura d’aigua, i a sobre hem de pagar el manteniment de la
xarxa.  L’informe  tècnic  demana  654.539,26€,  però  l’equip  de  govern  només  en  disposa  la  meitat
(344.925,04€). Entre les obres descartades hi ha la renovació de la xarxa de subministrament d’aigua al
carrer  Estanislau Figueres (92.899,60€),  que l’equip  de govern deixa sense crèdit.  En canvi  si  que
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disposen  crèdit  a  quasi  totes  les  obres  de  reparació  i  millora  de  la  xarxa  de  subministrament  i
clavegueram de l’Hospitalet de l’Infant o de Vanessa Park. Vandellòs es quedarà sense obres enguany.

Promoció Econòmica: Durant la tramitació de pressupostos ja vam advertir que no hi havia suficient
crèdit a les diferents ajudes i subvencions al teixit productiu i l’autoconsum del municipi (uns 152.700,00
€), tot i que als ingressos es pressupostaven més de 800.000€ que provenen del Fons de Transició
Nuclear.  Ara,  encara  que  tímidament,  se’ns  dona  la  raó,  i  el  pressupost  per  al  teixit  productiu
s’incrementa amb 266.200,00€, quasi bé el doble del pressupostat fa uns mesos. A partir d’ara hi haurà
consignats 325.900,00€ a ajudes al teixit productiu i l’autoconsum.

A més a Promoció Econòmica hi ha un aportació de crèdit de 150.000€ per fer una comunitat energètica
a l’Hospitalet que estava prevista fer-la a Vandellòs, però que l’equip de govern va descartar. Un cop
més perjudicant Vandellòs.

Finalment, cal criticar l’actitud de l’equip de govern per fer el mateix que criticaven de l’anterior equip de
govern: falta de previsió, improvització constant, i abusar de les modificacions de crèdit.»

L’Alcaldessa torna a intervenir: «Treballem pel municipi, no entrarem en aquest debat.

Les xarxes de millora d’aigua s´han retirat tant a Vandellòs com a l’Hospitalet, es poden fer l’any vinent.
La que es fa a l’Hospitalet és urgent, aquí a Vandellòs hem fet el terciari.

Amb el pla d´ocupació vam dir que es faria una empresa externa i malgrat que es tenia la intenció no ha
pogut ser, i de moment es dotem del pla d´ocupació.

Les plaques fotovoltaiques al pavelló s´ha de fer un reforç perquè no pot aguantar més.

Les Modificacions de Crèdit amb Càrrec al Romanent de Tresoreria per Despeses Generals .

AQUEST ANY 2024

- factures QUE NO TENIEN PROPOSTA DE DESPESA O ES VAN PRESENTAR TARD

- Sobrants de partides de despesa de 2023 , que puja, 1.912.604,45€ que els tècnics han considerat
que  s’havien  d’incorporar  al  2024  per  acabar  d’executar  els  projectes,  serveis  o  subministraments
iniciats en l’exercici anterior sense minvar les aplicacions del 2024.

El 50% corresponen a 5 inversions concretes, vinculades a l’anterior mandat:

·RESIDÈNCIA HOSPITALET

·AMPLIACIÓ ESCOLA MESTRAL

·PROJECTE ENERGÈTIC

·INVERSIÓ ZONA ESPORTIVA HOSPITALET

·COMISSARIA POLICIA LOCAL

· INVERSIÓ ENLLUMENAT PÚBLIC

·INVERSIONS CARRERS

Residència: Ens ha portat unes despeses molt importants

Als anys 2021-22 es van gastar 22072,87

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

SG
N

3Q
9A

Z4
PQ

PP
KS

PY
H

M
XJ

C
J3

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

an
de

llo
s-

ho
sp

ita
le

t.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

62
 



I des del juliol de 2023 fins maig actual ---- 637.186,78

TOTAL 859.259,65 euros

NOSALTRES hem pagat:

2023 juliol a desembre -------- 1.498.024,16

2024 fins ara ----------------- 1.142.292,57

TOTAL 2.640.316,73 euros

Subvencions (Diputació, Enresa i Fons Europeus) 1.796.697,74 €

Pendents a cobrar 769.491,11€

Pagats fins ara 3.739.458,61 € 

Pressupost obra 4.017.711,18  falta per pagar 278.52,57€

Falta vestir-la, mobiliari i pagaments arquitectes 1.000.000€ més 3.221.013,438 € que han sortit/sortiran
de l’Ajuntament-

La residència és una despesa molt important i que gustosament estirem de diners de l’Ajuntament».

L’Alcaldia ha informat de la necessitat de tramitar un expedient de crèdit extraordinari i suplement de
crèdit, atès que les despeses que es relacionen no poden demorar-se fins a l’ exercici següent i la seva
consignació pressupostària existent és insuficient i explica aquesta modificació de crèdit.

Per  resolució  d’aquesta  mateixa  Alcaldia,  s’ha  resolt  iniciar  l’expedient  de  modificació  de  crèdit
pressupostària mitjançant suplement de crèdit i crèdit extraordinari.

L’Interventor ha emès informe que consta a l’expedient.

 Igualment, la Secretaria General ha emès l’informe vers la legislació aplicable al procediment incorporat
igualment a l’expedient.

De conformitat  amb el  que es disposa en l'article 177 del Text  Refós de la Llei  Reguladora de les
Hisendes Locals, aprovat pel Reial decret 2/2004, de 5 de març, i article 35 del Reial decret 500/1990,
de 20 d'abril.

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2023.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot favorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb el vot en contra
de cinc regidors (4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdit núm. 3/2024 del Pressuposten vigor, en
la  modalitat  de suplement  de crèdit,  finançat  amb càrrec al  romanent  de Tresoreria  resultant  de la
liquidació de l'exercici anterior amb el següent desglòs:Aplicacions de despeses
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2. º FINANÇAMENT
Aquesta  modificació  es  finança  amb  càrrec  a  anul·lacions  o  baixes  de  crèdits  d'altres  aplicacions,
romanent  de tresoreria  per  a despeses generals  i  amb majors ingressos efectivament  recaptats  no
previstos en el pressupost inicial, en els següents termes:

Baixes o Anul·lacions en Concepte de Despeses

Segon. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de la Província,
pel termini de quinze dies, durant els quals els interessats podran examinar-ho i presentar reclamacions
davant el Ple. L'expedient es considerarà definitivament aprovat si durant el citat termini no s'haguessin
presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-les

 3.Expedient 1600/2024.Estudi i aprovació del pla estratègic de subvencions 2025-2027 

Per l’Alcaldessa es fa una explicació d’aquest punt de l’ ordre del dia:
«Es tracta de les línies mestres de les subvencions de les diferents àrees del nostre Ajuntament. El Pla
estratègic  de subvencions  d’aquest  Ajuntament  pel  període  2025-2027.  Els  plans estratègics  contindran
previsions per a un període de vigència de tres anys, es tramita cada 3 anys.
Adaptat a les regidories actuals. Es basen en uns principis generals d’actuació com són: publicitat, objectivitat,
transparència, eficàcia i eficiència. L’Ajuntament concedirà subvencions a favor de persones o entitats privades
amb la finalitat  de fomentar  la realització d’activitats d’utilitat  pública o interés social  o per  promoure la
consecució de fins públics atribuïts a la competència local.
Les línees estratègiques d’actuació recollides al pla són: Joventut, igualtat, benestar social, cultura i patrimoni,
ensenyament, festes, ocupació, indústria, emprenedoria i planificació estratègica, comerç, esports, urbanisme,
noves energies, medi ambient, medi natural, turisme i platges, protecció civil i seguretat ciutadana»

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT manifestant: «Pràcticament és el
mateix que el Pla de subvencions vigent 2022-2024, això sí us heu carregat les subvencions a la Cooperació
Internacional, i heu afegit un nou apartat de subvencions a Festes.
A més, és un pla estratègic que s’ha fet d’esquenes a les entitats, i sense la seva participació. No hi ha
un veritable pla estratègic. No s’ha actualitzat l’ordenança reguladora de concessió de subvencions i
ajuts que és del 2011!!!
Demanem deixar sobre la taula l’expedient, parlar amb les entitats i fer-les partíceps del pla estratègic, i portar
l’expedient al proper ple.»

Atès el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions -LGS-,suposa un pas
més en el procés de perfeccionament i racionalització del sistema econòmic.
Un dels principis que regeix la Llei és el de la transparència que, juntament amb la varietat d’instruments
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que s’articulen a la llei, redunda de forma directa en un increment dels nivells d’eficàcia i eficiència en la
gestió de la despesa pública subvencional

L’article 8.1 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions -LGS-, estableix que els
òrgans de les Administracions Públiques o qualssevol ens que proposin l’establiment de subvencions,
amb caràcter previ, hauran de concretar en un Pla Estratègic de Subvencions els objectius i efecte que
es pretenen amb la seva aplicació, el termini necessari per a la seva consecució, els costos previsibles i
les seves fonts de finançament. 

A la seva vegada, la Disposició Final Primera de la llei esmentada estableix que l’esmentat article té
caràcter bàsic, resultant d’aplicació a totes les Administracions Públiques. 
Per  tant,  en  compliment  de  la  norma  esmentada,  és  necessari  elaborar  per  l’Ajuntament  un  Pla
Estratègic  de Subvencions,  que  tindrà  caràcter  previ  a  la  concessió  de  les  mateixes  i  una durada
plurianual. En el Pla Estratègic es contemplen les àrees i matèries a fomentar,així com els objectius i
efecte que es pretenen aconseguir amb l’atorgament de les subvencions i la seva font de finançament.

Vist l’informe emès pel Secretaria general i per la intervenció municipal 

Per la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal  del PSC-CP fa la seva explicació de vot: «Des del
grup municipal del PSC sempre hem entès que les subvencions o concessions directes (convenis) són
un instrument eficaç per fomentar polítiques encaminades a la promoció de la cultura, de l’esport, de
desenvolupament econòmic i foment de l’ocupació, de les polítiques socials,de suport a l’educació o de
la convivència ciutadana.
En aquest sentit, el PSC ha recolçat sempre el ric i variat teixit associatiu subvencionant tot o part de les
seves accions.
A tall d’exemple: S’han concedit un total de 368.000€ a entitats esportives; 130.000 entitats culturals;
ajuts directes a les famílies: 95.000€ subvenció dels llibres de text, a banda del programa de reutilització
de llibres,; preus per sota del cost de la llar d’infants o l’escola de música; ajuts per afavorir la transició
energètica i la protecció del medi ambient com la subvenció d’eficiència energètica per 52.500€; ajuts
dirigits al teixit empresarial per fomentar  el consum en les empreses locals com la targeta moneder
89.000€; 148.000€ dirigits a l’atenció social de les persones en situació de vulnerabilitat econòmica o
social. Moltes d’aquestes subvencions van ser elaborades pel PSC durant el seu mandat.
Finalment, ens preocupa la continuïtat d’aquest subvencions, ja que la concessió de subvencions queda
supeditada  al  compliment  dels  objectius  d'estabilitat  pressupostària,  que  com  acabem  de  veure,
l’ajuntament no compleix. Així que esperem que es recondueixi aquesta situació.»

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable d’onze regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP i 4 del 
PSC-CP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen, i amb el
vot en contra del Regidor de la CUP-AMUNT, ACORDA: 

PRIMER.- Aprovar el Pla Estratègic de Subvencions de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant, per als exercicis 2025-2027 que és del següent tenor literal: 

"PLA ESTRATÈGIC DE SUBVENCIONS PER ALS EXERCICIS 2025 - 2027 ASSUMPTE

L’art. 8 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions, disposa que "Els òrgans de
les  Administracions  Públiques  i  qualssevol  ens  que  proposin  l'establiment  de  subvencions, amb
caràcter previ, hauran de concretar en un pla estratègic de subvencions els objectius i efectes que es
pretenen amb la seva aplicació, el termini necessari per a la seva consecució, els costos previsibles, i
les seves fonts de finançament, supeditant-se en  tot cas al compliment dels objectius d'estabilitat
pressupostària".

Aquest article 8, desenvolupat pels articles 10 a 15 del Reglament de la Llei General de Subvencions,
aprovat pel Reial decret 887/2006, de 21 de juliol, estableix quins han de ser els principis rectors,
l'àmbit i el contingut dels plans estratègics, així com la competència  per a la seva aprovació, el
seguiment que ha de realitzar-se dels mateixos i els efectes del  seu incompliment, que si bé no
resulta aplicable als Ajuntaments, recull alguns aspectes que poden ser tinguts en compte. C
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Així, d'acord amb l'Article 12.3. RGS "Els plans estratègics de subvencions tenen caràcter
programàtic i el seu contingut no crea drets ni obligacions; la seva efectivitat quedarà condicionada a
la posada en pràctica de les diferents línies de subvenció, atenent entre altres condicionants a les
disponibilitats pressupostàries de cada exercici".

Sobre la base de l'anterior, el contingut del Pla és merament estimatiu de les línies de subvenció que
es contenen en els crèdits inicials del Pressupost, i no vinculen en cap cas als òrgans competents per
a la concessió de subvencions a l'obertura de noves línies o a la no efectiva convocatòria de les
previstes, en funció de les circumstàncies, condicionat en tot cas a les corresponents consignacions
pressupostàries i a l'estabilitat pressupostària.

D'altra banda, l'Article 14 del RGS assenyala que "Anualment es realitzarà l'actualització dels plans
d'acord amb la informació rellevant disponible".

Aquesta necessitat d'actualització anual, així com la seva vinculació al Pressupost de cada exercici
aconsellen introduir el Pla Estratègic com a Annex a les Bases d'execució del  Pressupost, regulades
aquestes en l'article 165 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per
Reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, que disposa que "contenen l'adaptació de les disposicions
generals en matèria pressupostària a l'organització i les circumstàncies de la mateixa entitat, així com
les altres necessàries per  a la seva encertada gestió, i estableix totes les prevencions que es
considerin oportunes o convenients per a una millor realització de les despeses i recaptació dels
recursos...".

Sigui  com  sigui,  aquest  Pla  Estratègic  s’haurà  de  confeccionar  amb  caràcter  previ  a  qualsevol
proposta d'atorgament de subvencions i les propostes que es plantegin hauran d'estar recollides en
el Pla Estratègic de subvencions municipals, sota pena que les  subvencions atorgades
esdevinguin nul·les de ple dret, segons ha convingut en disposar la  jurisprudència  (STS,  sala
Contenciosa administrativa306/2021, de data 4 de març de 2021).

CONCLUSIONS
Se sol·licita que l’alcaldia d’aquest Ajuntament aprovi el Pla Estratègic de Subvencions per al període
2025 a 2027, que conté les següents clàusules:

PRIMERA.- La concessió de subvencions per part d’aquest Ajuntament durant el període 2025 a
2027 s'ajustarà al que es disposa en el present Pla Estratègic i en l’Ordenança General Reguladora
de la Concessió de Subvencions aprovada per l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant en
data 14 de desembre de 2011 (BOPT 38 de 15 de febrer de 2012) en la seva versió consolidada.

La concessió de subvencions requerirà la inclusió prèvia de les consignacions corresponents en els
Pressupostos Municipals de cada any i l'aprovació de les Convocatòries que continguin les bases
reguladores de la seva concessió.

La concessió de subvencions queda supeditada al compliment dels objectius d'estabilitat
pressupostària,  per  la  qual  cosa  les  consignacions  pressupostàries  que  s'aprovin  i  les  bases
reguladores de la seva concessió s'acomodaran en tot moment a aquests objectius.

Amb caràcter previ a l'atorgament de les subvencions o concessions directes (convenis),  haurà
d'efectuar-se l'aprovació de la despesa en els termes previstos en les normes pressupostàries de
l'Ajuntament.

De  manera  prèvia  a  l'atorgament  de  les  subvencions,  hauran  d'aprovar-se  les  normes  o  bases
reguladores de la concessió.

SEGONA.-  La  regulació  jurídica  en  matèria  de  subvencions,  així  com  de  les  administracions C
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públiques, estableix uns principis generals d'actuació, que són elements  fonamentals  del  Pla
Estratègic i que han de regir la gestió municipal en matèria de subvencions.

a. Publicitat i concurrència, mitjançant convocatòria prèvia en la qual es garanteixi la concurrència 
i igualtat en la distribució de fons públics, això sense perjudici de la possible concessió directa 
que, de conformitat amb el que s'estableix en la norma aplicable, haurà de comptar amb les 
degudes disponibilitats pressupostàries, amb caràcter previ.

b. Objectivitat en el procés d'assignació de fons públics

c. Igualtat i no discriminació, entre la ciutadania, entre els diferents sectors i entre els col·lectius.

d. Transparència en el procés d'assignació de recursos públics, tant el procés de concessió, com 
en la publicació dels resultats.

e. Eficàcia en el compliment dels objectius, amb l'establiment d'un procediment de seguiment i 
control de les subvencions concedides.

f. Eficiència en l'assignació i utilització dels recursos públics, amb la valoració de les subvencions 
i l'assignació als projectes més eficients

L'Ajuntament  concedirà  subvencions  a  favor  de  persones  o  entitats  privades  amb  la  finalitat  de
fomentar la realització d'activitats d'utilitat pública o interès social o per a promoure la consecució de
fins públics atribuïts a la competència local.

TERCERA.- Les línies estratègiques d'actuació recollides en el present Pla Estratègic, en el qual
s'integren les línies de subvencions de l'Ajuntament i de les seves entitats, són les següents;

- Joventut
- Igualtat
- Benestar Social.
- Cultura i Patrimoni
- Ensenyament.
- Festes
- Ocupació, Indústria, Emprenedoria i Planificació estratègica
- Comerç
- Esports.
- Urbanisme
- Noves Energies, Medi Ambient, Medi Natural
- Turisme i Platges

- Protecció Civil i Seguretat Ciutadana

1.-     Objectius:     En     matèria     de     Joventut      

Efecte: l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, durant el període de vigència del present Pla,
subvencionarà activitats i programes dirigits a treballar els objectius del Pla Local de Joventut de
Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant vigent d’acord amb les directrius del Pla Nacional de Joventut de
Catalunya, segons el detall següent:

Efecte: l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, durant el període de vigència del present Pla,
subvencionarà activitats i programes dirigits a treballar els objectius del Pla Local de Joventut de
Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant vigent d’acord amb les directrius del Pla Nacional de Joventut de
Catalunya, segons el detall següent:
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o Àmbit de participació i lleure:

Potenciar la participació dels i de les joves.

Dur a terme accions per joves de manera interseccional.

o Àmbit ocupacional:
o Millorar l’ocupabilitat dels i de les joves.

o Àmbit cultural:

Fomentar l’activitat cultural adreçada a joves.

Potencial l’estimulació artística i creativa dels i de les joves.

o Àmbit esportiu i de salut:

Fomentar hàbits saludables.

Posar la salut mental al centre.

 Informar sobre qüestions de salut sexual.

2.-     Objectius:     En     matèria     d’Igualtat.      

Efecte:  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant,  durant  la  vigència  del  present  Pla,
subvencionarà econòmicament programes i serveis l’efecte dels quals tingui repercussió en:

 Fomentar aquelles accions, programes i activitats que promoguin un tracte igualitari per
a col·lectius en risc de discriminació social, la igualtat de gènere entre dones i homes, la lluita contra
la violència masclista, l’educació no sexista i que contribueixin a construir un municipi que sigui capaç
de donar resposta a les necessitats i els ◦
interessos específics de les dones i de les persones LGTBIQ+

 Dissenyar i realitzar campanyes d’informació, sensibilització de manera
interseccional per la prevenció de les violències masclistes. Sexuals, racistes i LGBTIfòbiques

 Promoure projectes sobre corresponsabilitat, llenguatge inclusiu,
visibilització de les dones, masculinitats no hegemòniques i sobre educació no sexista.

Formar al professorat, les famílies i els/les professionals en matèria d’igualtat.

Promoure programes per fomentar la igualtat a les empreses.

3.-     Objectiu:     En     matèria     de     Benestar     Social      

Efecte: l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, establirà, durant el període de vigència del
present Pla, subvencions per a activitats, serveis i programes l’efecte dels quals tingui repercussió en:

 L’atenció integral de persones i col·lectius en risc d’exclusió social.

 La integració social de persones immigrants.

 Atendre, acompanyar i millorar la qualitat de vida de les persones malaltes amb limitació 
d’autonomia, així com a les seves famílies i persones cuidadores.

 Millorar la qualitat de vida, potenciar l’autonomia i facilitar la participació social de les persones 
amb discapacitat, així com atendre les necessitats de les seves famílies i persones cuidadores.

4.-     Objectiu:     En     matèria     de     Cultura     i     Patrimoni      

Efecte: l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, establirà, durant el període de vigència del C
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present Pla, subvencions per a activitats, serveis i programes l’efecte dels quals tingui repercussió en:

Recolzar iniciatives culturals en l’àmbit del teatre, cinema, dansa, música...

 L’organització i realització d’activitats, tallers, ensenyaments i actes que contribueixin a la difusió de
la cultura tradicional, ètnica, folklòrica, ...

 La conservació, restauració o reparació del patrimoni històric local.

 La conservació i difusió dels valors ecològics del mitjà natural de .

Execució i promoció d’actes religiosos tradicionals a l’àmbit local.

El desenvolupament d’activitats accessibles a tots els col·lectius.

Actes que contribueixin al coneixement generalitzat de temes d’interès i actualitat.

5.-     Objectiu:     En     matèria     d’Ensenyament      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de vigència del 
present Pla, ajuts l’efecte dels quals tingui repercussió en:

 El desenvolupament d’activitats educatives i extraescolars de qualitat i accessibles a tots / totes.

 La posada en marxa de serveis educatius complementaris i integradors.

- La millora dels recursos i serveis per tal de donar suport als centres i donar més qualitat a la 
comunitat educativa.

- Facilitar l’escolarització dels nens/es i ajudar a les famílies (subvenció de 
material/llibres)

6.-     Objectiu:     En     matèria     de     Festes      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

- Donar unes festes de qualitat a la ciutadania amb un ventall d'opcions i possibilitats més
ampli a tots els gustos, i on tothom és pugui sentir identificat i gaudeixi de les festes del seu
poble

7.-        Objectiu:      En       matèria       d’Ocupació,      Indústria,       Emprenedoria      i       Planificació      
estratègica  

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:
- La creació de noves empreses i l’autoocupació a través d’ajuts.

- La dinamització del sector empresarial així com la millora de la qualitat dels serveis a
empreses instal·lades al municipi.

- L’impuls a la creació d’empreses innovadores i/o de base tecnològica

oEl foment de la  innovació  a les empreses i  noves activitats estratègiques,  així  com
l’estímul i l’acceleració de l’actitud emprenedora dels joves en sectors innovadors i el foment
de la cultura de la innovació i de la creativitat en la ciutadania.

oL’impuls  a  inversions  empresarials  d’alt  impacte  que  impliquin  inversions  i  creació
d’ocupació al municipi.

- La dinamització de la qualitat comercial dels establiments així com la seva imatge per
fer-los més atractius, minimització de l’impacte de locals buits afavorint la continuïtat de la
façana comercial i promoure l’activitat comercial.
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oFomentar  la  implantació  de  projectes  innovadors  i  noves  activitats  en  matèria  de
sostenibilitat mediambiental dins d’un model de transició energètica.

oLes  subvencions  a  associacions  empresarials  pel  desenvolupament  d’activitats  de
promoció dels seus serveis així com a tracció de noves inversions.

oPotenciar el manteniment del sector agrari del municipi, l’explotació, transformació i
comercialització  del  producte  local,  així  com  la  recuperació  del  territori  per  a  noves
explotacions agràries i establir mesures contra el malbaratament de l’aigua.

oDefensar el productor agrari envers l’amenaça del porc senglar garantint la producció
agrària autòctona.

8.-     Objectiu:     En     matèria     de     Comerç      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

o El desenvolupament d’activitats de dinamització i promoció del comerç local.

o La incentivació de l’ocupació de locals buits.

9.-     Objectiu:     En     matèria     d’Esports      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

 La impartició d’ensenyaments i tècniques esportives, juntament amb els valors que 
l’esport transmet.

o La participació d’equips locals en competicions federades.

o L’organització i desenvolupament d’esdeveniments esportius de gran nivell competitiu

 La participació en competicions esportives d’alt nivell per a esportistes municipals d’elit

o Organització i/o desenvolupament d’activitats esportives populars

- tradicionals
- de caràcter lúdic o de salut

- de caràcter popular

10.-     Objectiu:     En     matèria     d’Urbanisme      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

 Col·laborar  a  la  realització  d'actuacions  que comportin  una millora  funcional  de les
façanes.

 Col·laborar  a  la  realització  d'actuacions  que  comportin  una  millora  funcional  i
estructural de la impermeabilització de cobertes, d'edificis o habitatges

 Desenvolupar  accions  de  sensibilització  i  informació  sobre  el  medi  ambient,
especialment pel que fa a les vies pecuàries i resta de camins, els rierols i zones humides,
els parcs i jardins, l’arbrat viari, els residus, l’agricultura ecològica, l’ús eficient de l’aigua i
l’energia i qualsevol altre que tingui relació amb l’Agenda 21 local.
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 Realitzar projectes que millorin el medi ambient del nostre municipi, tant urbà com rural,
tals com repoblacions i plantacions populars, control de colònies felines, agricultura
ecològica, compostatge de residus, ús de la bicicleta com transport sostenible, i qualsevol
altre que tingui relació amb l’Agenda 21 local.

11.-     Objectiu:     En     matèria     de     Noves     Energies,     Medi     Ambient,     Medi     Natural      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

1. Conservació del territori i el patrimoni natural, la prevenció d’incendis forestals i
adaptació  dels  boscos  al  canvi  climàtic,  la  disminució  d’emissions  de  gasos  d’efecte
hivernacle i la participació de la ciutadania en el procés de transició cap a una societat més
sostenible.

2. Contribuir  a  evitar  els  grans  incendis  forestals,  aturar  la  pèrdua  de
biodiversitat,  arribar  a  la  neutralitat  de  carboni  i  canviar  el  model  energètic  cap  a  una
producció distribuïda, cent per cent renovable i participada per la ciutadania.

3. Treballar en eixos estratègics per al foment de polítiques de sostenibilitat en
l’àmbit local, sostenibilitat, disminuir les emissions de gasos ,promoure l’eficiència energètica
i les energies renovables i prevenció de residus.

a. Promoure les bones pràctiques ambientals de les explotacions agràries i la
minimització de l’ús d’agroquímics per potenciar la biodiversitat, conservar el sòl i millorar la 
qualitat de l’aigua.

12.-     Objectiu:     En     matèria     de     Turisme     i     Platges      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant establirà, durant el període de 
vigència del present Pla, subvencions l’efecte de les quals tingui repercussió en:

_ Col·laboració en el programa anual d'activitats de promoció turística d’associacions, 
entitats i administracions públiques.

Recolzament a universitats per tal de contribuir en la promoció del mateix i la ciutat,
donar suport als congressos organitzats en ell i contribuir a la creació de beques formatives.

 Recolzament  a  esportistes locals  que contribueixen  a  difondre  la  imatge del  nostre
municipi a les diverses competicions en les quals participen.

13.-     Objectiu:     Protecció     Civil     i     Seguretat     Ciutadana      

Efecte: L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, durant la vigència del present Pla,
subvencionarà econòmicament programes i serveis l’efecte dels quals tingui repercussió en:

- L’impuls  de  la  participació  ciutadana  en  temes  de  prevenció  i/o  actuacions  de
protecció civil i en l’àmbit de la seguretat ciutadana.

- La sensibilització  de la  població  respecte dels  riscos que els  puguin afectar;  les
activitats formatives i divulgatives i, el suport en els plans de protecció civil municipals.

- Actes que es realitzin al municipi en els què pot haver-hi una gran concentració de
persones o que hi hagi un risc inherent, on diferents departaments de l’Ajuntament preparen
el dispositiu preventiu, on es podrà sol·licitar la col·laboració i el suport de l’Associació de
Voluntaris i Voluntàries de Protecció Civil de l’Hospitalet de l’Infant ja sigui en restriccions
d’accés, avisos a la població, informació a la població i/o assegurar la capacitat d’evacuació
de les persones. C
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oGarantir  i  efectuar  totes  aquestes  tasques  que  realitza  l’entitat  és  necessari  la
materialització d’un conveni de col·laboració d’ambdues parts i d’aquesta manera assegurar
un bon funcionament.

QUARTA.- El finançament de les subvencions que concedeixi l'Ajuntament es durà a terme
amb fons propis, amb càrrec al Capítol IV i VII dels Pressupostos de Despeses Municipals
dels exercicis corresponents.

Els costos previsibles per a atendre les previsions del present Pla per a cada exercici es
determinaran en els pressupostos del corresponent any.

Amb caràcter general, per a tota mena de subvencions que es concedeixin per l'Ajuntament,
el termini de desenvolupament d'aquestes actuacions serà sempre anual, sense perjudici
d'aquelles activitats que es consolidin en el temps, o l'actuació del qual necessiti un termini
major  a  l'exercici  anual,  i  en  aquest  cas,  hauran de continuar  emplenant anualment els
requisits que estableix l'Ordenança.

QUINTA.- Anualment es posarà a la disposició del Ple i de la Comissió especial de comptes
un resum objectiu dels resultats de l'acció subvencionadora municipal.

El control financer dels programes subvencionats està encomanat a la Intervenció General
Municipal,  que  sobre  aquest  tema analitzarà  les  dates  reals  de  pagament  dels  imports
subvencionats en relació amb les dates previstes en cada expedient, així com els mitjans de
pagament utilitzats i la correcta justificació dels extrems requerits a cada beneficiari

per a l'obtenció de la subvenció."

4.Expedient 3002/2023. Estudi i aprovació de l'actualització de la distribució dels regidors del PSC-CP a
la Midit, Consell Escolar i Patronats municipals 

Atesa la incorporació del Regidor Aaron Pueyo Maroto al grup municipal del PSC-CP segons presa de
possessió del mateix al Ple del 27 de març de 2024, és necessari actualitzar la distribució dels regidors
del grup municipal del PSC-CP a diferents òrgans municipals.

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels dotze regidors assistents (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP,
4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer.-  Actualitzar  la  distribució  dels  regidors  del  grup  municipal  del  PSC-CP  a  diferents  òrgans
municipals restant així:
 Midit: M. José Gómez 

Consell escolar: Aaron Pueyo (M. José suplent)
Patronat Llar Infants:Sophie Huesca i Aaron Pueyo 
Patronat Mitjans de comunicació: Gerard Martin i Aaron Pueyo 
Patronat escola música: Gerard Martin i Sophie Huesca

Segon. Comunicar-ho a la Midit i a les Gerències dels Patronats municipals

5.Expedient  2055/2024.  Estudi  i  aprovació  de  l'actualització  de  l'organigrama  del  Pla  d'Actuació
Municipal en Emergència Nuclear.

Es  proposa  l’actualització  de  l’organigrama  del  Pla  d’actuació  municipal  en  emergència  nuclear
(CECOPAL/PAMEN) atès que s’han produït canvis en la corporació municipal en aquest any 2024. Segons C
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l’organigrama proposat a en l’actualització. 

 Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels dotze regidors assistents (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP,
4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer.-Actualitzar l’orgranigrama del Pla d’actuació municipal en emergència nucelar  (CECOPAL/PAMEN)
segons proposta presentada que s´adjunta com Annex 1 

 6.Expedient 1308/2024. Estudi i aprovació de les prestacions patrimonials públiques de caràcter no 
tributari de les activitats de Setmana Santa 2024

Vist l´acord adoptat en sessió del Consell d´Administració de la societat Llastres Serveis Municipals, SL 
de l’11 de març de 2024 pel qual s´aproven les prestacions patrimonials públiques de caràcter no 
tributari de les activitats de Setmana Santa de l’exercici 2024. 

Vista la proposta de resolució PR/2024/1311 de 29/d’abril/2024

Intervé la regidora Ma José Gomez pel grup municipal del PSC-CP que manifesta:»Per una qüestió 
formal no podem aprovar preus quan l’activitat està desenvolupada i cobrada»

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT que manifesta:»Tot i que els 
preus son molt econòmics, no hi ha cap tipus de baremació per raó de renda.»

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024

El Ple de l’Ajuntament amb el vot favorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que 
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb l’abstenció de 
cinc regidors (4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer.- Aprovar les prestacions patrimonials públiques de caràcter no tributari de les activitats de 
Setmana Santa 2024 següents:

 TARIFES I OPCIONS:
Del 25 al 28 de març de 2024

OPCIÓ HORARI PREUS 
EMPADRONAT

PREUS NO 
EMPADRONATS

Servei d’acollida 08:00-09:00 H 6,00€ 6,00€

Activitat de matí 09:00-13,30 H 28,00€ 44,00€

Dinar 13:30-15:30 H 28,80€ 34,00€

Activitat de tarda 14:30-15:30 H 15,00€ 22,00€

* Descompte segon germà/ana empadronat/ada al municipi:5% en les activitats (no inclou ni acollida ni 
dinar)
Segon.- Notificar aquest acord a la Gerent de Llastres Serveis Municipals SL. 

 7.Expedient 1309/2024. Estudi i aprovació de les prestacions patrimonials públiques de caràcter no 
tributari del Campus de futbol sala a l'Hospitalet de l'Infant del 29 de juliol al 2 d'agost de 2024.

Vist l´acord adoptat en sessió del Consell d´administració de la Societat Llastres Serveis Municipals, SL de l’11
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de març de 2024 pel qual s´aproven les prestacions patrimonials públiques de caràcter no tributari del campus 
de futbol sala de l’estiu 2024. 

Vista la proposta de resolució PR/2024/1314 de 29/d’abril/2024

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT que manifesta:»Tot i que els preus son 
molt econòmics, no hi ha cap tipus de baremació per raó de renda.»

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot favorable d’onze regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP i 4 del PSC-
CP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i l’abstenció del 
regidor de la CUP-AMUNT, ACORDA:

Primer.- Aprovar les prestacions patrimonials públiques de caràcter no tributari del Campus de futbol sala que 
tindrà lloc a l’Hospitalet de l’Infant, del 29 de juliol al 2 d'agost de 2024 següents: 

Tarifes i opcions
Del 29 de juliol al 2 d’agost de 2024
Preus empadronats/es
300 €

Preus no empadronats/ades
370€

* 5% Descompte segon germà/ana empadronat/ada al municipi.

Segon.- Notificar aquest acord a la Gerent de Llastres Serveis Municipals SL. 

 8.Expedient 2088/2024. Estudi i aprovació inicial de les bases per a l’atorgament de subvencions
econòmiques  a  esportistes  individuals,  considerats  d'èlit,  residents  al  municipi  de  Vandellòs  i
l’Hospitalet de l’Infant

L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant té interès en premiar els resultats esportius obtinguts
en l’exercici anterior a la convocatòria i donar suport econòmic a la preparació i participació dels i de les
esportistes individuals residents al municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, considerats/ades d’elit
a títol personal, en competicions oficials d’àmbit autonòmic, estatal i internacional.
D’acord  amb  la  proposta  de  bases  específiques  reguladores  per  a  l’atorgament  de  subvencions

econòmiques  a  esportistes  individuals  residents  al  municipi  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant

considerats d’elit a nivell municipal, en règim de concurrència competitiva que s’annexen i que consten

en aquest expedient.

Vista la proposta de resolució PR/2024/1382 de 8 / de maig / 2024

Per la Regidora d’Esports, Yolanda Marquès es fa la següent explicació:
«Avui, com a regidora d’esports de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, tinc l’honor i el
plaer de portar al plenari, les bases reguladores que hem creat per poder donar suport econòmic als
esportistes individuals i col·lectius d’elit del nostre municipi, en competicions oficials d’àmbit autonòmic,
estatal i internacional.
Primer de tot voldria recalcar que aquestes bases han estat creades de zero. El 29 de Setembre del
2022,  la  nostra  actual  alcaldessa  va  portar  una  moció  al  que  llavors  era  l’equip  de govern,  on es
demanava la creació d’aquestes bases, i on es feia énfasi en la dificultat que aquests esportistes d’elit
tenien, tant per la part econòmica com en la part de compaginar les seves carreres esportives amb els
estudis.
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Aquella moció, com alguns dels que esteu aquí presents recordareu, és van aprovar pel plenari amb 12
vots a favor (és a dir de tots els partits polítics que conformaven l’ajuntament) i una única abstenció de la
CUP.

Tot i aquella aprovació, i tot i les bones paraules i l’acceptació del, en aquell moment, regidor d’esports
el Sr. Diego Garcia, aquella moció mai va prosperar ni és van crear aquelles bases que avui SÍ, us
portem aquí.

En aquestes bases, com bé haureu vist, és recullen una sèrie de requisits a tenir en compte per les
persones beneficiaries de la subvenció. Uns requisits que hauran de complir, presentar i justificar per
poder ser inclosos dins d’aquestes subvencions i  que tenen a veure amb el nivell,  la categoria o la
classificació  obtinguda  en  diferents  competicions,  tant  a  nivell  autonòmic,  com  a  nivell  estatal  i
internacional.

Segons la documentació que acreditin, i tenint en compte la puntuació que li hem donat a cada apartat,
els esportistes obtindran una puntuació general. Aquesta puntuació crearà una ponderació en relació
amb tota la resta d’esportistes que es presentin a les bases de la subvenció, i d’aquesta manera rebran
la quantia econòmica pertinent.

De moment, i a mode de prova (ja que és el primer any que s'implementaran aquestes bases), hem
creat una partida de 6.000€ per dotar a aquestes subvencions, on el topall màxim que un/a esportista
podrà rebre serà de 2.000€ en cas de ser esportista a nivell individual, o un topall de 1.500€ en cas de
ser un esportista d’esports col·lectius.

A més a més, hem cregut convenient que les puntuacions obtingudes pels esportistes que es presentin
a  les  bases,  s’incrementaran  amb  un  10%  del  valor  obtingut  a  la  puntuació  si  aquets  tenen  una
discapacitat igual o major al 33%, o si bé estan cursant un estudi oficial i  en ell  hagin obtingut uns
rendiments acadèmics satisfactoris.

Com és obvi, un cop aprovades aquestes bases pel plenari, s'hauran de treure a exposició publica i
passat aquest període s’hauran de publicar a la BDNS per tal d’oficialitzar-ho i que així ja tots aquells
esportistes que es vulguin presentar puguin fer-ho».

Per la Regidora Ma José Gomez pel grup municipal del PSC-CP es fa la següent intervenció:
«Al mandat passat vam aprovar moció presentada pel grup de JUNTS, la portaveu del qual, la señora
Assumpció Castellví, avui l’alcaldessa, és la mateixa persona, per tant, entenem que són les mateixes
conviccions.
Hem revisat els acords, i de forma genèrica, les bases respecten les línies acordades.
No obstant, instem a l’equip de govern a que estudi en un futur la possibilitat d’incorporar criteris socials 
en la quantia de la subvenció. 
En aquest sentit, creien s’hauria d’introduir un tram de progressivitat econòmica en funció de la renda, ja
que un esportista  beneficiari amb menor capacitat econòmica hauria de rebre un import superior que
aquell que té un nivell de renda superior.
 Aquesta proporcionalitat  faria que la subvenció fos més equitativa i més justa des del punt de vista
social.»

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT es fa la següent intervenció:
«Noves bases que ha fet l’equip de govern. Ens sembla correcte, tot i que no hi ha baremació per raons
de renda. Pot ajudar a les classes populars, no pas a l’1% de població més rica del municipi que té una
renda anual de gairebé 180.000€ de mitjana.

La partida de 6.000€ ens sembla molt justa.

Caldria equiparar les puntuacions de les competicions nacionals amb les estatals. Si part de l’equip de govern
sou independentistes, no s’entén que doneu més punts per participar en competicions espanyoles que a les
catalanes.»

Al que contesta la Regidora Yolanda Marquès: »Només dir que s´ha dotat la partida de 6000 perquè és C
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nova, i s´incrementarà en funció de com vagi, és a mode de prova, es revisarà any a any. I pel que fa no
és  menysprea  a  catalunya,  es  fa  per  nivell,  es  més fàcil  arribar  a  unes  catalanes  que no a  unes
espanyoles».

El Regidor Sergi Saladié manifesta que el tema del nivell que esmenta la Regidora és segons l’esport
que sigui.

Atès  el  que  disposa  la  Llei  38/2003,  de  17  de  novembre,  general  de  subvencions,  Reial  Decret
887/2006, de 21 de juliol, pel qual s´aprova el Reglament que desenvolupa l'esmentada Llei i el Decret
179/1995, de 13 de juny, pel qual s´aprova el Reglament d’obres,activitats i  serveis dels Ens locals
(articles 118 i següents) així com l’ ordenança general municipal de subvencions.

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable d’onze regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP i 4 del
PSC-CP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb
l’abstenció del regidor de la CUP-AMUNT, ACORDA:

Primer.- Aprovar inicialment les bases per a l’atorgament de subvencions econòmiques a esportistes
individuals, considerats d’èlit residents al municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant que s´adjunta
com annex 2

Segon.- Sotmetre a informació pública pel termini de 20 dies hàbils comptats a partir de l’endemà de la
seva publicació oficial al Butlletí oficial de la província de Tarragona, al Diari oficial de la Generalitat de
Catalunya i al Tauler d´anuncis de la Corporació Exhaurit el termini sense haver-se presentat cap tipus
d'al·legació i/o reclamació l'acord esdevindrà definitiu sense necessitat d´ulterior acord, procedint-se a la
publicació de les bases aprovades definitivament.

Tercer.-Contra la publicació de l'aprovació definitiva d´aquestes bases modificades es podrà interposar
recurs  contenciosadministratiu  davant  de  la  Sala  contenciosadminstrativa  del  Tribunal  Superior  de
Justícia  de  Catalunya,  en el  termini  de  dos  mesos comptats  des  de  l’endemà de la  publicació  de
l’aprovació  definitiva,  d'acord  amb  l´article  112  de  la  Llei  39/2015,  d´1  d´octubre,  de  procediment
administratiu comú de les administracions públiques iels articles 10.1 b), 25.1 i 46.1 de la Llei reguladora
de la jurisdicció contenciosadministrativa del 13 de juliol de 1998.

Quart.- Notificar aquest acord a Llastres serveis municipals SLU.

 9.Expedient 2509/2024. Estudi i aprovació sobre la moció que presenta el grup municipal del PSC-CP 
sobre l'aprofitament dels recursos extraordinaris que aporta el Fons de Transició Nuclear al Municipi 
l'any 2024

El Regidor Gerard Martín  fa una exposició d’aquesta moció que presenta el grup municipal del PSC-CP:
«El passat mes d’octubre de 2023, el Grup Municipal del PSC de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant va
presentar una Moció sobre el plantejament que feia el nostre grup sobre la gestió i destinació d’aquest
Fons.  Proposta que,  malauradament,  no va comptar  amb el  suport  de la  resta  de formacions del
consistori que, d’altra banda, no disposa d’un programa propi.

- L’objectiu és: 
o Afavorir  polítiques de reindustrialització i  de foment de la competitivitat  empresarial

amb inversions d’alt impacte, adequació de sòl industrial…
o Plans  sectorials  vinculats  al  turisme  sostenible  i  desestacionalitzat,  dinamització

comercial, polítiques digitals, sector agroalimentari …
o Polítiques actives d’ocupació i de foment de l’ESS

Per això proposem:
«Una nova partida pressupostària en el capítol d’inversions per tal de portar a terme l’encàrrec del
Projecte Executiu que permeti desenvolupar el Polígon Industrial Tàpies III previst en el POUM -->
incrementant la oferta i abaratint preus.
Desenvolupar una comunitat energètica a l’Hospitalet de l’Infant, dirigida al sector comercial i al sector
de  la  hostaleria,  per  afavorir  l’economia  productiva  -->  pèrgoles  fotovoltaiques  en  aparcament
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municipal per autoconsum col·lectiu per millorar la competitivitat de les empreses

Crear una nova partida per l’adquisició d’un nou autobús municipal (elèctric o híbrid endollable) -->
FTN o convocatòries d’ajuts per mobilitat sostenible 

Implantació d’un nou carregador elèctric en la parcel·la municipal

Compatible amb garantir la financiació a empreses i autònoms locals

Es tracta de crear un ecosistema propici per el desenvolupament empresarial y l’atracció d’inversions

Hi ha diners d’enguany, 
I altres serán recurrents i es canalitzaran en forma de convocatòries»

El Regidor Ferran X. Conejo pel grup municipal de MM-CM intervé manifestant»La intenció inicial era fer
comentaris  a  la  moció  presentada però  un cop  valorada amb detall  veiem que requeriria  un canvi
profund que pràcticament no tindria similitud amb el que es va presentar a les comissions.
Per quin motiu s’ha escollit la parcel·la d’equipament del Tapies II?

Al que respon el regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP: «Perquè ha de ser un espai 
allunyat i accès fàcil, i si es considera altre espai, totalment oberts»

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT manifestant:
«Vam presentar esmenes a una proposta similar que el PSC vau presentar al Ple de l’octubre passat.
Continueu demanant l’execució de les Tàpies III quan encara no tenim plens el Tàpies I i Tàpies II. Això
seria llençar els diners.
Hi ha propostes de la moció que estan bé com l’adquisició d’un nou autobús municipal, ja que l’actual
està vellet i té molts problemes. També el fet de promoure una comunitat energètica per al comerç de
l’Hospitalet.»

Tot seguit el Regidor F. Ferran X. Conejo passa a fer l’argumentació de vot:

«1.Sobra el què proposeu al primer punt. No per que no tingui sentit  el disposar de més sòl
industrial, sinó per com ho exposeu;

 Per desenvolupar el sector del Tàpies Nord, o Tàpies III  com comenteu a la moció,
s’han de seguir les directrius urbanístiques establertes a la fitxa prevista al POUM per
aquest  sector  que implica  les  figures de planejament  i  gestió,  és  a  dir,  pla  parcial,
projecte de reparcel·lació i  projecte d’urbanització. Tot això que indico és d’iniciativa
privada a desenvolupar per part  dels propietaris  dels terrenys que estan inclosos al
sector. 

 En el cas de que es volgués prendre la iniciativa de desenvolupar el sector per part de
l’Ajuntament  és  necessari  iniciar  un expedient  de  modificació  del  POUM per  tal  de
modificar el sistema de gestió de compensació bàsica a cooperació. Què vol dir això?

 L’Ajuntament no disposa de mitjans tècnics per gestionar l’expedient. Prenem
com a referència l’expedient que actualment està en procés per cooperació,
Aigua al Coll, la dificultat que està suposant el seu avanç i que l’Ajuntament
haurà  d’avançar  una  quantitat  significativa  de  diners,  si  que  desprès
recuperarà aquests costos amb les quotes, però a quin ritme?

 L’altra  opció  són  els  antecedents,  per  exemple  INCASOL  podria  ser  una
opció, però no serà senzilla amb els precedents dels expedients del Tàpies II i
la Porrassa, s’hauria de veure el seu interès.

 Torno  a  destacar,  malgrat  que  l’administració  actuant  per  cooperació  fos
l’Ajuntament,  INCASOL o un altre ens pugui  recuperar  els  costos amb les
quotes que haurien d’acabar pagant els propietaris dels terrenys dels sectors,
el avançar els costos d’aquest sector, recomano que us llegiu la fitxa, no són
menors.

 La cosa no hauria d’acabar aquí amb l’ampliació del sòl industrial, evidentment amb el
tema dels FTN han vingut propostes empresarials d’especial interès pel territori i que
podien ser d’especial interès per l’activitat a desenvolupar, llocs de treball i sense tenir C
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una incidència negativa a la població, però no solament és una qüestió se sòl,  sinó
d’usos permesos pel planejament. 

 A  la  secció  vuitena  de  la  normativa  urbanística  POUM  on  parla  del  sòl
industrial, tant per industria aïllada com entre mitgeres, s’acoten els usos de la
Llei 20/2009 de prevenció i control ambiental d’activitats. 

 Ja estem avaluant aquesta part com a equip de govern.
 Tot això ho posem sobre la taula a mode de precaució amb la reclamació lliure de

l’ampliació del sòl industrial, Sí, però compte amb el nostre planejament, compatibilitats i
on comencen i acaben les responsabilitats de cadascú.

2. Aquest segon punt feu una crida a un projecte que no va rebre subvenció i per fer una planta
fotovoltaica amb un sistema de pèrgoles per aparcament. Ara mateix estem apostant i treballant
en la línia de l’autoconsum compartit a la ciutadania, analitzant les tecnologies i les evolucions del
mercat. No és una mala iniciativa, en absolut, recordeu que les plantes per anar a Baixa Tensió
estan al voltant dels 100kW. 

3. Autobús  - Es  evident  el  fet  de  que  les  despeses  en  manteniment  i  correctius  de  l’autobús
municipal  són molt elevats i  estem immersos en consultes i  cercant quina és la millor  de les
opcions tecnològiques per  l’autobús.  Des de l’equip  de govern s’està  estudiant  quin  tipus de
t*cnologia és la més adequada ja que;

 Els  elèctrics  que  proposàveu  inicialment  tenen  poca  autonomia  (300km
aproximadament amb condicions molt favorables). L’autobús municipal fa 300km diaris i
150km addicionals  els  dissabtes,  per  tant  aquesta  via  ja  valorada  pràcticament  és
descarta.

 Un autobús elèctric són 550.000€+IVA, un híbrid 350.00€+IVA, hidrogen 750.000€+IVA,
híbrid  GLP 250.000€+IVA,  gasoil  euro6  210.00+IVA amb estalvi  de combustible  del
20%. No oblidar la substitució de les bateries al voltant dels 10 anys que té un cost de
150.000€.

 I també tenir en compte que aquest autobús, fa servei urbà i interurbà que és un altre
factor important a l’hora d’escollir.

4. Utilitzar la parcel·la d’equipament del Tapies II per implantar un carregador elèctric no ens sembla
la millor de les decisions i menys en una parcel·la a la que us referiu. Aquesta parcel·la seria
positiva destinar-la en un futur a algun altre equipament més adient per la qualitat de la parcel·la i
emplaçament. S’ha de mirar amb una perspectiva de futur una parcel·la d’aquest calat. Si mireu el
POUM, hi ha diversos plans de millora urbana en sòl urbà i algun en concret que fa referència a
equipaments i no hipotecar una parcel·la d’aquest tipus per implementa un carregador. A part del
que comento, si heu revisat el POUM, veureu que aquesta parcel·la és una SE0 és a dir una
reserva d’equipament, ja que no hi ha un ús assignat, a la Normativa urbanística, article 122, per
aquesta clau, és necessari la tramitació d’un Pla especial urbanístic on es justifiqui l’ús concret
que s’ha d’establir. Per tant, si s’hagués d’instal·lar un carregador, hi ha opcions i espais ja on
aquest ús és compatible.»

El Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP manifesta:
«Aquestes instal·lacions com les pèrgoles acostumen a tenir subvencions, ho has mencionat. Està molt
bé l’autoconsum particular, el PSC va impulsar fortament aquesta qüestió. 
L’autobús existeixen de 350km. No hem proposat hidrogen per la necessitat de tenir una hidrogenera. El
cost es pot subvencionar amb subvencions estatals com les de l’IDAE o fonts europeus, autonòmics. I el
més important és cost de manteniment.I si realment hi ha propostes interessants que puguem arribar a
estar d’acord estarem diposats a portar-les a terme.»

Vist el contingut de l’esmentada moció que literalment estableix:

«El passat mes d’octubre de 2023, el Grup Municipal del PSC de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant va

presentar una Moció sobre el plantejament que feia el nostre grup sobre la gestió i destinació d’aquest

Fons.  Proposta  que,  malauradament,  no  va  comptar  amb  el  suport  de  la  resta  de  formacions  del

consistori que, d’altra banda, no disposa d’un programa propi.

En el  pressupost  aprovat  per l’Ajuntament es van incloure -en contra del  nostre criteri-  els més de

800.000  euros previstos com aportació extraordinària per a 2024 per a fer front la despesa corrent. 
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Ara, de forma més urgent, cal disposar de projectes de futur per ser capaços de donar la millor sortida a

aquesta aportació que, a causa de la major recaptació, superarà el 1.500.000 euros.

Aquestes propostes han de complir amb l’esperit i els requisits previstos en el reglament que ha de

complir aquest Fons de Transició Nuclear (FTN). Propostes vinculades a la promoció econòmica, a les

energies renovables i a la generació d’ocupació, amb mesures concretes adreçades a:

.Afavorir  polítiques  de  reindustrialització  i  de  foment  de  la  competitivitat  empresarial  amb

inversions d’alt impacte, adequació de sòl industrial…

.  Plans sectorials  vinculats  al  turisme sostenible,  dinamització  comercial,  polítiques digitals,

sector agroalimentari …

.Polítiques actives d’ocupació i de foment de l’ESS

En aquest sentit, és necessari portar a terme el millor ús d’aquests diners que arribaran enguany de

forma  extraordinària.  Així  mateix,  cal  propiciar  un  entorn  favorable  per  l’atracció  de  projectes

empresarials tractors mitjançant la millora dels factors de competitivitat.

Per tots aquests motius, el grup municipal del PSC de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant realitza les

següents

                                                                

                                                    PROPOSTES D’ACORD

1r. Crear una nova partida pressupostària en el capítol d’inversions per tal de portar a terme l’encàrrec

del Projecte Executiu que permeti desenvolupar el Polígon Industrial Tàpies III previst en el POUM.

2n. Desenvolupar una comunitat energètica a l’Hospitalet de l’Infant,  dirigida al sector comercial  i  al

sector de la hostaleria,  per afavorir l’economia productiva. Concretament, es planteja la instal·lació d’un

sistema  de  pèrgoles  fotovoltaiques  en  un  àrea  d’aparcament  municipal  mitjançant  la  modalitat

d’autoconsum col·lectiu. Amb aquesta actuació, es millorarà la competitivitat de les empreses locals,

atorgant-los-hi un avantatge competitiu que facilitarà la selva rendibilitat present i de futur.

3r. Crear una nova partida pressupostària per a l’adquisició d’un nou autobús municipal que substitueixi

l’actual en funcionament des de 2015. 

El nou vehicle haurà de disposar d’un sistema de motorització elèctrica o híbrida endollable, segons es

consideri més oportú a nivell tècnic, permetent així reduir la contaminació i els costos de manteniment.  

En aquest sentit, proposem estudiar l’opció més òptima per finançar aquesta inversió, ja sigui a través

del  fons de transició  nuclear,  o bé,   de convocatòries d’ajuts  europeus per  actuacions de mobilitat

sostenible.

4t.-Associat al nou autobús elèctric, implantar un nou carregador elèctric en la parcel·la municipal del

polígon industrial Tàpies II. 

5è. Comunicar aquests acords als veïns i veïnes del municipi i a les associacions empresarials (ADE,

ACVH, ARHV).»
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Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 23 de maig de 2024.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot desfavorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que 
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen, amb el vot favorable 
de quatre regidors (del PSC-CP) i amb l’abstenció del regidor de la CUP-AMUNT, ACORDA:

Primer.- Desestimar la moció presentada pel grup municipal del PSC-CP.

 ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES 

10.Expedient 2508/2024. Estudi i aprovació de la moció que presenta el grup municipal del PSC-CP
sobre  la  formació  dels  joves  del  Municipi  en  coneixements  d'economia  bàsica  i  comptabilitat
domèstica 

Pel Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP es fa la següent explicació del contingut de la 
moció:
«L’Informe de Conocimientos y educación financiera de la juventud en España (Banco de España y 
BBVA)  indica el nivell de coneixement dels joves quan se li fan les següents preguntes:

- Inflació: El 42% no sap respondre
- Tipus d’interès compost: El 54% no sap respondre
- Diversificació del risc: El 51% no entén el concepte

Només 1 de cada 8 joves respon correctament a aquests conceptes.

Education at a Glance 2023 només el 19% dels joves Espanyols tenen un nivell alt de coneixements 
financers, lluny de les xifres d’altres països com Països Baixos, Dinamarca o Finlaandi (ronden el 40%.)

Es va realitzar un estudi per part del Banco de España en el que es constatava que.

- Els alumnes que rebien formació tenien més coneixements en relacions bancàries (apertura i
cancel·lació de comptes, conseqüències d’incórrer en descobert, comissions, etc.)

- Incrementa la proporció d’alumnes que parlen amb els seus pares d’assumptes econòmics
- Es va incrementar el percentatge d’alumnes que van realitzar treballs domèstics per obtenir

ingressos 
- S’incrementa la paciència a l’hora d’enfrontar eleccions monetàries ´--> Important en l’era del

consumisme i d’immediatesa

Per tant, proposem que es realitzi formació adreça als joves en:

Gestió Financera Personal:
Comptabilitat Domèstica
Drets Laborals

Altres qüestions relacionades

Més informació són millors decisions i millors decisions és més estabilitat econòmica

1.Que  l’Ajuntament  ofereixi  al  conjunt  dels  joves  del  municipi  formació  gratuïta  en  gestió
financera personal, comptabilitat domèstica, drets laborals i qualsevol altre coneixement que es
consideri oportú. 
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2.Que l’Ajuntament articuli el mecanisme que es consideri més adient per tal de portar a terme
aquesta formació, podent ser en col·laboració amb les Associacions de Joves, IDETSA, Casals
de Joves o l’Institut Berenguer d’Entença. 
 
3.Que aquesta formació sigui gravada per tal que es pugui visualitzar en ulteriors moments per
part dels joves i altres ciutadans. 
 
4.Que es doni publicitat d’aquesta formació al jovent i al conjunt de la ciutadania. 
 
5.Comunicar aquests acords als veïns i veïnes del municipi.»

Vist el contingut íntegre de la Moció que literalment estableix:
«El grup del  PSC presenta aquesta moció  amb l’objectiu  d’oferir  als  joves del  nostre  municipi  una
formació  integral  en  qüestions  econòmiques,  comptabilitat  domèstica,  drets  laborals  bàsics  i  altres
temes similars que són fonamentals per al seu desenvolupament personal i professional.

En un context socioeconòmic complex i en constant canvi, esdevé imprescindible que els nostres joves
estiguin equipats amb els coneixements i habilitats necessàries per gestionar de manera eficient les
seves  finances  personals,  entendre  els  seus  drets  laborals  per  tal  de  poder  exercir-los  i  prendre
decisions informades que impactin positivament en el seu futur. 

Actualment,  hi  ha  una  manca  d'educació  formal  en  aquests  àmbits  dins  del  sistema  educatiu
convencional,  la  qual  cosa  deixa  molts  joves  sense  les  eines  necessàries  per  afrontar  els  reptes
quotidians.

Així doncs, es tracta d’oferir al jovent del nostre municipi uns coneixements i eines que, d’una forma
senzilla, entenedora i pràctica, puguin emprar en el seu dia a dia per tal d’actuar d’una forma econòmica
i comptablement més lògica i informada. 

Aquesta formació gratuïta aniria orientada a les següents àrees d’interès: 

Gestió  Financera  Personal:  La  gestió  adequada  de  les  finances  personals  és  essencial  per  evitar
problemes com l’endeutament excessiu i la manca d’estalvis. Els joves necessiten entendre conceptes
com el pressupost, l’estalvi, la inversió i la planificació financera.

Comptabilitat  Domèstica:  La  capacitat  de  gestionar  correctament  els  ingressos  i  les  despeses
domèstiques és fonamental per a una vida econòmicament saludable. Això inclou la comprensió de les
factures, els impostos, els préstecs i altres aspectes financers del dia a dia.
Drets  Laborals:  Conèixer  els  drets  laborals  bàsics  permet  als  joves  protegir-se  davant  d'abusos  i
irregularitats en el seu lloc de treball.  Aquest coneixement és crucial per assegurar unes condicions
laborals justes i dignes.

Altres qüestions relacionades: Temes com la seguretat social, els contractes de lloguer, la compra de
béns de gran valor i la protecció del consumidor també formen part de la vida adulta i requereixen una
comprensió adequada per tal de poder exercir els drets que comporten. 

PROPOSTES D’ACORD

5. Que l’Ajuntament ofereixi al conjunt dels joves del municipi formació gratuïta en gestió financera
personal, comptabilitat domèstica, drets laborals i qualsevol altre coneixement que es consideri
oportú. 

6. Que l’Ajuntament articuli el mecanisme que es consideri més adient per tal de portar a terme
aquesta formació, podent ser en col·laboració amb les Associacions de Joves, IDETSA, Casals
de Joves o l’Institut Berenguer d’Entença. 

7. Que aquesta formació sigui gravada per tal que es pugui visualitzar en ulteriors moments per
part dels joves i altres ciutadans. 
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8. Que es doni publicitat d’aquesta formació al jovent i al conjunt de la ciutadania. 

9. Comunicar aquests acords als veïns i veïnes del municipi. «

La Regidora Yolanda Marquès fa la següent explicació de vot:
«Des de l’equip de govern, i sent sincers i fent una lectura responsable d’aquesta moció, no us la podem
votar favorablement ja que aquesta idea que avui ens porteu ja la estem treballant i això seria com fer-
nos una auto-moció a nosaltres mateixos d’un tema que ja esta en procés. És a dir, ja s’estan pensant
en futurs cursos de formació per poder oferir a la ciutadania.
Per altra  banda hi  ha punts  d’aquesta moció  que igualment  ens feien debatre  la  acceptació  de la
mateixa, tal qual la teniu redactada. 
Un clar exemple d’això és la gratuïtat que posa al punt 1 de la moció. Quan oferim un servei d’aquestes
característiques de manera gratuïta (i això ho hem pogut veure en experiències anteriors) perdem tot el
valor d’aquest, trobem que la gent no te compromís i no es presenta a les classes, a més a més que
s’apunten molt pocs usuaris, fent així que el servei sigui deficitari, i s’aboquin uns diners en un projecte
que després no te repercussió ni se’n fa ús d’ell.

Està clar que l’ajuntament ha de facilitar i ajudar en la creació d’aquets cursos i aquestes oportunitats
per la gent, però una cosa es subvencionar una part del cost i  que no recaigui la totalitat sobre la
ciutadania i l’altra és fer-ho totalment gratuït. De la mateixa manera que nosaltres no acotaríem aquest
curs únicament als joves, crec que hi ha molta gent que tot i estar en edat adulta, encara no saben ven
bé com gestionar la seva economia domèstica i personal. 

Així doncs el punt 1 quedaria totalment diferent, sent una formació subvencionada però no gratuïta, i
sent oberta a tota la població sense límits ni topalls d’edats.

Pel que fa al punt 2, creiem que aquest curs formatiu només podria impartir-se des de IDETSA (igual
que s’ofereixen els cursos d'Hosteleria, coaching i lideratge personal, telemarqueting, etc) ja que en cap
moment podem “obligar” a una associació a impartir una formació (a part que no tenen les eines per
poder-ho fer). 
De la mateixa manera que tampoc podem instar al Institut BdE a fer-ho, ja que no és competència
nostra i ells treballen segons continguts que els hi marca pel currículum d’educació. Hi han assignatures
com “economia”  o “funcionament  de la  empresa” a  Batxillerat  on ja  tracten alguns dels  temes que
s’indiquen en la moció, de la mateixa manera que als cicles formatius també hi ha l’assignatura de EIE.
Tret d’aquestes assignatures curriculars, la resta de la moció perd força en quant a l’educació reglada
dins de l’Institut (torno a repetir, perquè no és competència nostra).
Per acabar ja, el punt 3 de la moció estaria molt relacionat amb el punt 1. Si estem parlant de que
aquesta tipologia de cursos no poden ser gratuïts, òbviament no poden ser gravats i publicats lliurement,
sinó no tindria coherència amb la matricula del curs en si. 
Per aquest conjunt de modificacions i fets que us he anomenat anteriorment, juntament amb la ja planificació
de cursos que volem oferir per part de l’equip de govern, us hem de votar desfavorablement aquesta moció.

El Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT manifesta:«És una moció que està molt
bé, però ja se us hagués pogut ocórrer mentre vau estar a govern 12 anys. I s’hagués pogut informar a
les comissions que s’està treballant »

Al que el Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP manifesta:
«Totalment d’acord i si es fa al menys podríeu haver abstingut us podríeu abstenir o votar d’acord. No
es va dir res a la Comissió. 

Gratuïtat és per que si ja costa que els joves vagin el preu pot ser un impediment. Quan parlem de
gratuïtat es compatible amb una fiança. 

Diferenciació entre joves i adults per tal d’oferir un espai més personalitzat. 

Que ho faci IDETSA ens sembla bé, no hem obligat cap institució. «
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Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis a les persones del 23 de maig de 2024.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot desfavorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP)  que
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb el vot favorable de
cinc regidors (4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer. Desestimar la moció presentada pel grup municipal del PSC-CP

11.Expedient 2511/2024. Estudi i aprovació de la proposta d'acord que presenta el grup municipal de la
CUP-AMUNT per l'elaboració d'un Pla municipal de vellesa activa

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT es fa l’explicació de la proposta d’acord 
presentada:
«Una de cada tres persones tindrà 65 o més anys el 2050 a Catalunya. A dia d’avui al nostre municipi hi ha
un  18%  de  persones  majors  de  65  anys  (més  de  1.200  persones).  Aquest  procés  d’envelliment
progressiu de les societats europees es deu sobretot al descens de les taxes de natalitat i d’uns fluxos
migratoris que no permeten compensar-les, així com a un increment de l’esperança de vida.
Fins fa no massa dècades, l’envelliment majoritàriament es realitzava dins les llars i les unitats familiars.
Amb els anys, aquelles famílies que per diverses raons no poden atendre les persones grans, han optat
per la residencialització. Des de les administracions públiques també s’ha fomentat aquesta via per a la
gestió de les vides de les persones grans.
Aquesta residencialització com a gairebé única via, suposa en la majoria dels casos una retirada de la
vida pública de les persones que hi ingressen, així com una reducció de l’esperança de vida des del
moment de l’ingrés (en la darrera dècada l’esperança de vida ha passat de cinc anys de mitjana a
menys d’un any i mig).
Segons el Sindicat de Metges de Catalunya, caldria reforçar l’assistència sanitària a les residències,
alhora que reforçar plantilles i especialitats per poder realitzar un major seguiment de les persones grans
que viuen a les respectives llars,
especialment en el cas de les que viuen soles. Cal tenir en compte que, segons les dades de l’Institut
d’Estadística de Catalunya (IDESCAT) al nostre municipi hi ha 150 persones majors de 80 anys que
viuen soles.
Que les residències han de continuar existint no treu que aquesta no hauria de ser la única via per a la
gent gran. Així doncs, des del nostre punt de vista caldria emprendre un Pla municipal de Vellesa Activa
que  posi  tots  els  mecanismes  adients  per  dignificar  la  vida  de  la  nostra  gent  gran,  amb  serveis
d’acompanyament domiciliari (amb servei de menjador, de bugaderia i d’higiene personal),més activitats
(esportives i culturals), més espais de trobada intergeneracional, etc.
En definitiva creiem que cal redefinir les necessitats i el valor d’una societat longeva, amb mesures a
curt,  mitjà  i  llarg  termini,  que  sobre  aquesta  nova  realitat  desenvolupi  nous  models,  processos,
estructures, coneixements, serveis,…, per a una vellesa activa que millori la qualitat de vida de la nostra
gent gran i del conjunt de la societat. I ens equivocaríem si creiem que ho pot fer una organització sola
(ajuntament, partits polítics), o un grup de persones, per agosarades i bones intencions que tinguem.
Per això proposem l’elaboració d’un Pla de Vellesa Activa que, partint d’una redefinició del concepte de
vellesa, defineixi des del model de gestió de les residències i centres de dia, fins a l’acompanyament
d’aquelles persones grans que volen viure a casa, ja sigui soles o acompanyades, així com la integració
de la vellesa dins la societat a partir del foment d’espais de trobada intergeneracionals.
Per tots aquests motius, presentem la següent
PROPOSTA D’ACORD
El Ple de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant insta al Govern municipal a:
1. Elaborar un Pla municipal de Vellesa Activa amb la participació dels veïns i veïnes del municipi, dels
familiars d’usuàries de la residència i  centres de dia, de les associacions de jubilats de Vandellòs i
l’Hospitalet de l’Infant, així com de les administracions competents».

La Regidora Silvia Pujol fa la següent explicació de vot:
«Referent a la proposta que ens presenta la CUP per a la millora de la vida de la nostra gent gran,
primer agrair la preocupació que compartim, com no pot ser d’altra manera.

Mitjana d’edat a partir de 80 anys.

Si  parlem  sobre  la  gent  gran  del  nostre  municipi,  des  del  departament  de  benestar  es  treballa C
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contínuament per a mantenir i si és possible millorar-la. Ja sigui dins els centres residencials dels que
disposem com altres actuacions per part de les professionals que treballen al departament. Menjador,
bugaderia, esports i culturals.

Com activitat pròximitat podem avançar els curs per a cuidadors adreçat a familiars que es donarà a
finals d’any al nostre municipi, mitjançant el Consell Comarcal.

També us  volem fer  arribar  una  proposta  que  ha  estat  preparant  amb molta  il·lusió  des  de  l'Àrea
d’Esports i que té per objectiu potenciar l’accés a la pràctica de l’esport i de l’activitat física de qualitat a
nivell municipal, fomentant hàbits de vida saludables i impulsant la pràctica esportiva i una vida activa a
les persones majors de 55 anys.

I  tambe m’agradaria  recalcar   que fa  dos dies la  doctora del  poble  va donar una xerrada,  que va
organitzar  l’associació de jubilats, amb el nom de l’envelleniment i salut.

Tornem a agrair a la CUP la preocupació per la nostra gent gran i els volem tranquil·litzar donat que ja
es treballa per a la millora de la seva qualitat de vida».

Pel Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP es fa la següent explicació de vot:
- «Entenem que no s’hagi abaixat al detall (no ho penalitzarem en la nostra consideració)
- La OMS en la seva declaració “Envejecimiento activo: un marco político” definieix la vellesa

activa com “El envejecimiento activo es el proceso de optimización de las oportunidades de
salud, participación y seguridad con el fin de mejorar la calidad de vida a medida que las
personas envejecen”

- Donada la importancia --> Informe Mundial sobre el Envejecimiento y la Salud menciona:
o Tener  en cuenta  la  heterogeneidad  de las  experiencias  en  la  vejez  y  asegurar  la

pertinencia de las estrategias para todas las personas mayores, independientemente
de su estado de salud

o Ocuparse de las inquietudes que subyacen a esta diversidad
o Evitar los estereotipos y preconceptos discriminatorios
o Empoderar a las personas mayores 
o Tener en cuenta los entornos en los que viven
o  Tener en cuenta la salud desde la perspectiva de la trayectoria de funcionamiento de

la persona mayor, en lugar de la enfermedad o la comorbilidad que presenta en un
momento determinado de su vida

- S’han d’aterrar a les nostres circumstàncies, capacitats i evidentment a la nostra gent gran
- Aquestes son les línies mestres que haurien de regir aquest futur Pla
- L’objectiu  ha  de  ser  generar  un  entorn  d’envelliment  centrat  en  la  gent  gran,  en  la  seva

proximitat amb els familiars, amics i el seu entorn, i on les dues residències del municipi, la ja
existent  a  Vandellòs  i  la  futura  de  l’Hospitalet  i  els  seus  professionals  juguin  un  paper
fonamental.» 

El Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT torna a intervenir manifestant: «El que
voldríem es voler obrir un debat de la necessitat de la gent gran, poder consensuar de quin ha de ser
aquest model, poder fer les coses escoltant a tothom»

La Regidora Silvia Pujol acaba el debat parlant: «La nostra gent gran és molt activa, i no paren i si voleu fer 
alguna cosa conjunta podeu venir a parlar amb mi»

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis a les persones del 23 de maig de 2024.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot desfavorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb el vot favorable de
cinc membres (4 del PSC-CP i 1 de la CUP-AMUNT), ACORDA:

Primer.- Desestimar la proposta d’acord presentada pel grup municipal de la CUP-AMUNT.
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 ÀREA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 

12.Expedient 2280/2024.Estudi i aprovació de la modificació de les bases reguladores del foment del 
teixit empresarial 

Pel Regidor Ferran Conejo es fa la següent explicació de l’expedient: «Es presenten les bases que donaran
lloc a la nova definició de la fins ara coneguda TARGETA MONEDER passant a ser un projecte de targeta de
fidelització.
1.Objectiu de la targeta de fidelització, per tal de que hi hagi precisament això una fidelització de clients i
no una despesa puntual quan està la campanya de la targeta fes-la rodar.
2.Avantatge de que la subvenció no l’ha de demanar el ciutadà i per tant no serà necessari que s’indiqui
a la declaració de la renta.
3.Beneficiaris. Ciutadans empadronats, no empadronats i s’hi poden adherir tant comerços, restauradors
com empresaris.
4,Bases genèriques del procediment de cobrament de la subvenció per tal d’evitar temps llargs per modificar-
les. Les bases seguiran sent les mateixes ja que el procediment serà invariable i si cal fer ajustos és més àgil 
per convocatòria.»

Per la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC-CP intervé manifestant:
«Parlar d’aquesta subvenció és parlar de la targeta moneder i campanya fes-la rodar. D’ençà que es va
crear, durant la crisi  econòmica derivada de la pandèmia del covid,  aquesta mesura ha generat  un
impacte econòmic de més de 1.200.000€ en l’economia local.

Redefinir la targeta moneder per reconvertir-la en una targeta de fidelització que pogués ser utilitzada
durant tot l’any era un compromís electoral del PSC (l’únic partit polític).

Les modificacions de les bases deleguen en la  junta  de govern aspectes com l’atorgament  de les
quanties. A la taula d’empresaris veu avançar alguns detalls. 

No obstant, volem exposar els aspectes positius i negatius de la vostra proposta.

Aspectes positius:

-Valorem positivament que els serveis públics entren dins el sistema de bons

-Que canvií el subjecte passiu de l’impost: Ara són els comerciants els que tributen per la subvenció,
però com apliquen un descompte quan els clients entreguen els bons, no els afecta. 

-És  dota  d’una  solució  tecnològica  que  permet   als  comerciants  visibilitat  de  les  seves  ofertes  i
promocions

- S’amplia a consumidors d’altres municipis.

Aspectes negatius:

-Plantegeu una targeta de fidelització sense les prestacions econòmiques de la targeta moneder.

A títol d’exemple: Abans les compres estaven subvencionades al 50%, i una família composada per una
parella amb fills rebia 160€ en forma de vals. Ara, cada persona adulta rebrà bons per valor de  50€, de
tal manera que la família rebrà un total de 100€ perquè els nens no tenen dret. Així doncs, és passaria
de 160€ a 100€ en el cas d’aquesta tipologia de llar.

-Segons es va dir a la taula d’empresaris, l’ajuntament dotarà 50.000€ del pressupost a aquesta nova
targeta. El PSC venia dotant entre 140.000€ i 90.000€. Per tant, veiem una retallada important.

-Es perd la vessant social de la targeta que ajudava a les famílies monoparentals i a les que es trobaven
en situacions de vulnerabilitat. 
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-El més important,  amb aquest sistema desapareix l’efecte multiplicador de targeta en l’economia local. 

Ex: Si l’ajuntament dotava 100.000€, de la manera que estaven definides les normes, els consumidors
havien de gastar el doble. Per tant, l’efecte en l’economia local es duplicava. 

En conclusió, com no és el model de targeta de fidelització que nosaltres teníem en ment, ja que es
perden les prestacions econòmiques i  socials,  i  els aspectes negatius pesen més que els  positius,
votarem en contra.»

El Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT manifesta:«Això ho vau explicar a la
Taula d’Empresaris de fa unes setmanes, a la que ens vau convocar d’un dia per l’altre, i els regidors
que treballem no ens vam poder fer canvis a la feina per poder assistir-hi.

A  més,  a  la  proposta  que  feu  retireu  les  aportacions  i  les  baremacions,  que  a  partir  d’ara  només
decidireu l’equip de govern i no el ple com fins ara.
Recordar que si la targeta no permet comprar productes als hípers de la Porrassa es gràcies a una
esmena de la CUP la legislatura passada.
Tot i que estem d’acord amb l’existència de la targeta, no podem acceptar que a l’oposició se’ns limiti la
participació política en la presa de decisions.
I  tampoc  tenim  clar  que  tots  els  comerços,  restauració  i  serveis  estiguin  d’acord  amb  aquesta
modificació.»

Torna a intervenir  el Regidor Ferran Conejo manifestant:  »Gràcies al regidor de la CUP per valorar
l’expedient que estàvem presentant i el PSC ha fet una valoració d’una targeta
Ja que s’han posat punts positius sobre la taula per la targeta, les quanties no seran acotades ja que
cada  persona  podrà  tenir  la  seva  targeta  individual  i  no  anirà  per  unitat  familiar.  La  partida
pressupostària va passar de 140.000€ a 90.000€, una mesura criticada però l’exercici de l’any anterior la
despesa va ser de 92.000€ i es va adaptar el pressupost ja que la gent va estirar menys d’un producte
amb sentit en escenaris de recessió i prova d’això hi ha ciutats que ja l’han retirat. Tampoc deixa de
costat als col·lectius vulnerables ja que l’Ajuntament hi seguirà avocant diners. L’efecte multiplicador es
generarà amb una roda constant de fidelització i no únicament en campanyes ja que tenim la intenció de
que el funcionament sigui continu. Dependrà de que tots remem a la mateixa direcció, ja es va comentar
a la taula d’empresaris, quan es va dir que s’han parlat amb poblacions que tenen aquesta targeta on ha
funcionat i altres llocs on no ha funcionat. S’ha d’aprendre dels dos costats, però el denominador comú
es que la gent hi cregui.
Referent a les bases, independentment de les redireccions del projecte per ajustar-ho, el contingut de
les  bases  no  canviaran  ja  que  es  recull  el  procediment  de  com els  comerciants  han  d’optar  a  la
subvenció, per tant han de ser genèriques ja que tots sabem el temps que es triga en realitzar una
modificació de les mateixes, esperar un ple i l’exposició durant 30 dies.
Les convocatòries es podran veure a les actes de les juntes de govern i podreu veure les quanties i
preguntar, no es necessari fer-ho davant unes càmeres.»

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de promoció econòmica del 23 de maig de 2024.

Atès  el  que  disposa  la  Llei  38/2003,  de  17  de  novembre,  general  de  subvencions,  Reial  Decret
887/2006, de 21 de juliol, pel qual s´aprova el Reglament que desenvolupa l'esmentada Llei i el Decret
179/1995, de 13 de juny, pel qual s´aprova el Reglament d’obres,activitats i  serveis dels Ens locals
(articles 118 i següents) així com l’ ordenança general municipal de subvencions.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que
representen  la  majoria  absoluta  del  nombre  de  tretze  que  legalment  el  componen  i  amb  el  vot
desfavorable de quatre regidors (del PSC-CP) i amb l’abstenció del regidor de la CUP-AMUNT:

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de les bases reguladores del foment del teixit empresarials
que s´adjunta com annex 2

Segon.- Sotmetre a informació pública pel termini de 20 dies hàbils comptats a partir de l’endemà de la
seva publicació oficial al Butlletí oficial de la província de Tarragona , al Diari oficial de la Generalitat de C
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Catalunya i al Tauler d´anuncis de la Corporació Exhaurit el termini sense haver-se presentat cap tipus
d'al·legació i/o reclamació l'acord esdevindrà definitiu sense necessitat d´ulterior acord, procedint-se a la
publicació de les bases modificades aprovades definitivament.

Tercer.-Contra la publicació de l'aprovació definitiva d´aquestes bases modificades es podrà interposar
recurs  contenciosadministratiu  davant  de  la  Sala  contenciosadminstrativadel  Tribunal  Superior  de
Justícia  de  Catalunya,  en el  termini  de  dos  mesos comptats  des  de  l’endemà de la  publicació  de
l’aprovació  definitiva,  d'acord  amb  l´article  112  de  la  Llei  39/2015,  d´1  d´octubre,  de  procediment
administratiu comú de les administracions públiques iels articles 10.1 b), 25.1 i 46.1 de la Llei reguladora
de la jurisdicció contenciosadministrativa del 13 de juliol de 1998.

Quart.- Notificar aquest acord a la gerència d’Idetsa.

13.Expedient 2505/2024. Estudi i aprovació de la derogació de l'ordenança fiscal reguladora de la taxa 
per estacionament de vehicles de tracció mecànica a la via pública en determinades zones, així com la 
derogació de l’acord plenari de delegació a favor d'IDETSA. 

Pel Regidor Ferran X. Conejo es fa la següent explicació de vot::»L’equip de govern presenta al Ple
d’avui la proposta de derogació de la ordenança fiscal de l’aparcament regulat de l’Hospitalet de l’Infant .
Amb aquesta decisió política de l’equip de govern la població de l’Hospitalet de l’Infant deixarà de tenir
aparcament regulat des de aquest mateix any 2024.

- Explicació de la revisió de la ordenança – Objectiu beneficiar a la gent del municipi.
Antecedents i motius que porten a prendre aquesta decisió per part de l’equip de govern:
Al Ple Ordinari d’octubre del 2023, l’equip de govern va aposar per revisar l’ordenança fiscal número 17
que correspon a l’aparcament regulat. Aquesta revisió tenia la finalitat de:

 Els veïns del municipi no tinguessin que pagar per aparcar   en cap punt regulat de l’Hospitalet de
l’Infant, és a dir, que no hi hagués ni la preocupació d’activar cap APP, no de verificar si podia
suposar  una  zona  de  pagament  passades  dues  hores.  Aquesta  finalitat  es  complia  amb
l’eliminació  de  les  places  blaves  per  verd  així  com  definint  adequadament  la  frontera  en
l’estacionament regulat.  El benefici  als vilatans i  vilatanes va ser el  primer dels exercicis de
treball amb l’aparcament regulat. A més, altres modificacions eren:

 No utilitzar zones verdes   segons planejament per l’estacionament regulat, ja que tot i que no ho
especifica el POUM, no és la seva finalitat.

 Reducció del període   d’aparcament regulat per la contrapartida de definir clarament la frontera.
 Altres modificacions   per facilitar a vehicles no residents però que complien amb alguna tributació

al municipi, així com treballadors i franges horàries.

- Seguir buscant la optimització dels costos del servei, reducció dels cànons.
Un  cop  modificada  l’ordenança,  es  va  procedir  a  revisar  les  despeses  associades  a  l’activitat,
concretament als cànons a pagar per tenir aparcament regulat a la zona de Ports com a la zona de
Costes. 

o CANON DE PORTS
2022 - El Cànon de Ports va ser de 11.672€ al 2022 i si es feien els càlculs la zona portuària era
deficitària però compensada amb la resta de l’aparcament.
2023 -- Al 2023, després de reunir-nos amb Ports per buscar una reducció el cànon passant a un cànon
de 7.500€.
2024 - Pel 2024 s’havia fet una sol·licitud conjunta a través de Comerç per tal de encara aconseguir una
reducció superiora la taxa.

o CANON DE COSTES
Paral·lelament, l’activitat tenia un segon Cànon corresponent a Costes va ser de 5.043€.

Durant els exercicis 2021, 2022 i 2023 l’activitat d’aparcament regulat s’ha dement i autoritzat per costes
per mitjà del Pla d’usos, sol·licitant l’aparcament com una altra explotació comercial (com a supòsits
aquests  codi  d’activitat  correspondria  a  casetes  de  venda de  tiquets,  ocupacions  annexes a locals
comercials diferents a la restauració).

Si més no de cara al 2024, després de reunir-nos amb Costes de la Generalitat i Costes de l’Estat  la
seva postura era clara i rotunda:

- L’aparcament regulat es va implementar l’any 2021, en un espai on la concessió de costes està C
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caducada des de l’any 2020.
- S’estava  realitzant  un  ànim  de  lucre  en  un  espai  on  no  hi  ha  títol  habilitant  per  part  de

l’Ajuntament.
- No autoritzaran un aparcament regulat ja que tant la llei de costes com el seu reglament els

aparcaments han de ser públics i gratuïts en domini públic marítimo-terrestre.
- I tot i que no és un consol ni un argument justificatiu, van admetre que aquest ús no hauria

d’haver estat autoritzat cap dels anys en que va ser sol·licitat.

Per tant,  amb la no autorització de l’espai de costes implica la eliminació d’un total de 223 places,
juntament a que aquest govern NO volia utilitzar les zones verdes recollides al POUM com un espai
d’aparcament regulat, ja que aquesta funció, tot i que no està clarament recollit, està destinat al sistema
viari, si més no és una obvietat.

La eliminació de les places d’aparcament regulat de la zona que es troba en domini públic implica;
1.No tenir definida clarament la frontera.
2.PARLAR DE LES OPCIONS. 

o No inversió amb activitat – pèrdua de 32.000€
o Fer inversions sense bloquejar aparcament – pèrdua de 44.000€
o Fer inversions i bloquejant aparcaments lliures per no generar pèrdues i equilibrar el

balanç per descomptat no és acceptable.
3.Crear un greuge cap altres zones de la població com la zona portuària.

Per tant, fet el anàlisis de la situació, malgrat la inversió realitzada per l’aparcament regulat, i que com a
conseqüència tindrà un impacte al compte de resultats d’IDETSA amb les pèrdues corresponents a la
amortització els propers 5 anys (45.000€ cadascun dels propers anys i 27.000€ el darrer any), aquesta
inversió  que  no  solament  va  degradar  les  relacions  amb  Costes  d’aquest  municipi,  sinó  també
descontentament  d’un  gruix  important  de  la  població,  passem  a  derogar  l’ordenança  municipal
d’aparcament i per tant, aquest any 2024 NO hi haurà aparcament regulat a la població de l’Hospitalet
de l’Infant. 
Però no vull acabar la intervenció sense explicar la segona derivada de la decisió per part de l’equip de
govern ja que això implica una segona línia d’actuació:

Aquesta situació ha portat a que el nostre Municipi tingui una situació més que complexa amb Costas
del Estado i Costas de la Generalitat,

1.CAMP DE FUTBOL - L’any 20214, repeteixo l’any 2014, es va atorgar una concessió per 5
anys sense possibilitat de pròrroga amb la condició particular següent: En el termini màxim de
2 anys a partir de la data d’atorgament, l’Ajuntament haurà de presentar un pla de viabilitat que
programi i garanteixi l’enderroc i retirada de totes les instal·lacions del camp de futbol, per la
completa  restitució  del  domini  públic  al  seu  estat  natural  al  final  d’aquests  cinc  anys  de
concessió. Per tant;

o Al 2016 hauria d’haver presentat un pla de viabilitat, entenent per coherència que aquest
pla hauria d’haver vetllat per intentar mantenir les instal·lacions, si més no costes NO té
cap input per part de l’Ajuntament. Una sol·licitud de pròrroga al 2018 Amb resposta
desfavorable.

o El camp de futbol actualment té la concessió caducada des de l’any 2020, amb tot el
que implica, la impossibilitat de fer inversions necessàries a la instal·lació i repercutint
negativament a la pràctica del futbol i la imatge del municipi a l’exterior.

o Fixi`s que és greu, que van denegar la instal·lació d’una pista esportiva en zona de
domini  públic,  que  acomplia  els  seus requeriments de PÚBLIC I  GRATUIT i  la  van
denegar. La denegació no anava exempta de recordar que la situació que té aquest
municipi no és correcta, sobretot vers el camp de futbol.

2. APARCAMENTS – L’aparcament regulat es va implementar l’any 2021, en un espai on la
concessió de costes està caducada des de l’any 2020. 
3.RESTA  D’EXPEDIENTS  –  No  solament  amb  això  que  he  indicat  amb  anterioritat,  les
concessions associades als col·lectors d’aigües residuals, vials, locals de la zona amb ànim de
lucre,  els  que  no  tenen  ànim  de  lucre,  absolutament  tot  l’esmentat  amb  concessions
caducades.

I el que és pitjor, sense cap tipus de pla per revertir aquesta situació amb un element fonamental per la
identitat i el desenvolupament econòmic del municipi. C
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No és una qüestió sol de l’equip de govern, és una qüestió d’Ajuntament, municipal amb un potencial
impacte  negatiu  de  dimensions  gegants  per  l’administració  i  s’ha  fet  cas  omís  aquests  anys  i  no
solament això, sent coneixedors de la situació, a més instaurem un aparcament regulat on no hi ha títol
habilitant i en contra del principi bàsic de les lleis de costes: PUBLIC I GRATUIT.

Aquest govern pretén revertir aquesta relació amb un ens com Costes, pretén recuperar i retornar els
espais amb el compliment de les lleis de Costes, treballarem per poder obtenir títol habilitant a la zona
de costes i com dic remar, remar i remar a contracorrent per tal de poder revertir aquesta situació tant
extremadament negativa. 

- Per aquesta raó,  estem definint  el  calendari  amb les actuacions a realitzar.  Entre  aquestes
actuacions, passa per

o Regularitzar  el  camp de futbol  podent  disposar  d’ell  el  període transitori  en  que  es
defineixi  el  nou  emplaçament  del  mateix  on marca  el  POUM i  no a  correcuita  a  la
primera  parcel·la  d’equipament  on  hi  tingui  cabuda  independentment  del  sentit
urbanístic que tingués.

o Eliminar de forma completa l’aparcament regulat a la zona de domini públic marítimo-
terrestre.

o Seguir el tractament quirúrgic de la resta d’expedients pendents relacionats amb costes.
En definitiva, tota aquesta exposició i explicació justifica la decisió de l’equip de govern de retirar aquest
mateix any 2024 l’aparcament regulat de la població de l’Hospitalet de l’Infant.»

Per la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC-CP es manifesta:
 «Amb tres anys que fa que està implantada l’àrea regulada d’estacionament, es constata que els veïns i
veïnes del municipi són els grans beneficiaris.

Així ho vam entendre tots els grups polítics en la sessió plenària del passat mes d’octubre, quan l’equip 
de govern va obtenir el vot a favor per unanimitat després de presentar una modificació de l’ordenança 
fiscal.

La causa que motiva la derogació, segons l’equip de govern, és que l’administració competent no 
autoritza regular les 300 places d’aparcament ubicades a la zona de platja de l’Arenal dins de la 
ZDPMT. Això és un 15% del total (unes 1.900 places).
 

CONSIDERACIONS

1.- L’administració que té competències per autoritzar  l’àrea regulada de pagament dins del
pla d’usos de temporada és la Generalitat, no pas l’Estat. 
2.-  Sembla  ser  que  Costes  de  la  Generalitat   ha  manifestat  verbalment  que  no  les
autoritzava.
3.- Costes de l’Estat sense l’autorització de l’àrea regulada dins el pla d’usos de temporada,
tampoc autoritza el cobrament de la taxa objecte de l’OOFF.

DAVANT AQUESTA SITUACIÓ

La solució que planteja l’ajuntament és desregular tota l’àrea d’aparcament afectada per
l’OOFF. En conseqüència, el 15% de les places condiciona les 1.900 places totals.

PERÒ QUINA GESTIÓ HA FET L’EQUIP DE GOVERN?

Davant la negativa verbal, no demana autorització. Això implica que no tenim un document
de resolució desfavorable per poder fer al·legacions.
 
Tampoc s’ha  elaborat  un  estudi  de  mobilitat  per  veure  de  quines  afectacions  tindria  la
pèrdua de les 300 places d’aparcament.
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Ni s’ha elaborat cap informe tècnic per determinar la viabilitat econòmica de l’àrea regulada
en diferents escenaris sense les 300 places de la ZDPMT per conèixer  quin és l’impacte
econòmic sobre l’activitat de la pèrdua d’aquestes places.

 

DAVANT D’AQUESTES INCOGNITES DUBTEM QUE AQUESTA HAGI ESTAT LA SOLUCIÓ MÉS
FACTIBLE, sempre pensant en el interès general del veïns, no pas en altres interessos.

Pensem que hi ha una  manca d’acció política.  Calien converses a tres bandes: Ajuntament, Costes
Estado i Costes Generalitat, al més alt nivell tècnic i polític.

Exemple:  Quan no es va renovar la concessió del camp de futbol   i  els locals a l’any 2019, es va
negociar a tres bandes. Gràcies a aquesta negociació, es va convèncer a les dues administracions i va
justificar la necessitat   que els nostres veïns poguessin utilitzar el  camp de futbol  i  els locals.  Vam
aconseguir el que en una terminologia jurídica s’anomena una situació consentida.

El mateix es tenia que haver fet amb les 300 places de l’àrea regulada de la ribera de mar. S’hauria
d’haver convençut a les administracions competents que les places d’estacionament de la platja és
necessari  que  estiguin  regulades  i  consensuar  un  període  transitori,  mitjançant  la  sol·licitud  d’una
autorització a través del pla d’usos de temporada.

Per cert, us aconsellem que pregunteu com ho ha solventat  l’ajuntamant de Deltebre que està en la
mateixa situació que nosaltres,  i que a diferència de nosaltres, ells sí tindran aparcament regulat.

CONCLUSIONS

Considerem que hi ha una manca d’acció política, de lideratge polític i de capacitat negociadora que
provocarà  que aquest estiu tinguéssim el següent:

Uns veïns perjudicats perquè  no tindran la  prioritat d’aparcament gratuït

Uns comerciants perjudicats sense rotació de vehicles a la zona comercial

No evitareu la sobreocupació de la via pública per part dels propietaris de segona residencia ja que
regular  l’aparcament  era  a  una  mesura  dissuasòria  per  a  què  els  turistes  de  segona  residencia
aparquessin el cotxe dins els aparcaments privats i no els deixessin a la via pública.

Veurem la façana marítima del port i la platja plena de cotxes.

No  evitareu  l’estacionament  de  llarga  durada  en  període  de  vacances  a  l’àrea
d’autocaravanes

És perd l’aportació econòmica del turistes i visitants que contribuïen al manteniment de les
platges davant els elevats costos de manteniment.

Es perden els llocs de treball de controladors que Idetsa creava cada estiu i el lloc i mig a l’estructura
del personal administratiu.

Suposa una pèrdua econòmica (300.000€ d’inversió inicial menys l’amortització), i com no hi
ha un estudi econòmic seriós, no podem valorar altres escenaris.

Per tots aquest motius, no aprovem ni la gestió que s’ha fet ni la derogació de l’OOFF.»

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT es manifesta:
«Costas de l’Estat no vol aparcament regulat en la zona de DPMT. Com que si no poden fer cobrament
d’aparcament diuen que no surten els números del que quedaria on si que es pot cobrar, decideixen
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suspendre totes les zones de pagament.
Ens sembla una mesura improvitzada i precipitada, amb un únic argument econòmic i no tècnic, i no
debatut amb veïnes, comerços i restauradors.
No volen  mantindre  les  zones blaves  per  decisió  política.  Però  si  és  perquè  és  deficitari,  tanqueu
l’Ajuntament ja que no hi ha res que generi beneficis.»

Torna a intervenir  el  Regidor  Ferran Conejo  manifestant:»Qui aprova el  pla d’usos és costes de la
Generalitat però amb informe previ i vinculat de l’estat. Costes de l’Estat participa de l’autorització ja que
si aquests fan un informe desfavorable, Costes de la Generalitat no autoritzarà.
Referent a lo de un estudi tècnic seriós s’han mirat els números i s’han analitzat. Des de el dia u, l’equip
de govern s’ha reunit fins a quatre ocasions tant amb costes de l’Estat com costes de la Generalitat
alhora,  i  qualsevol persona que ha consultat  vostè com a regidora haurà pogut corroborar aquesta
versió. Posar en dubte la capacitat negociadora, vosaltres heu estat 12 anys i no ho heu aconseguit,
teniu totes les concessions caducades. Li convido a venir a una reunió amb Costes per veure la relació
el seu govern ha deixat amb Costes. 
La rotació  no ho he comentat,  que pot  afectar  al  comerciants,  no es necessària una regulació per
ordenança, es mantindrà la senyalització. 
A l’estiu és quan l’àrea de caravanes té menys afluència.
Qüestionar la capacitat de lideratge, després d’un any quan tenim la posició més propera, veurem com
evolucionen les coses.»

La Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC-CP: «La relació que teníem amb el director
provincial de Costes de l’Estat era molt bona i tenim la seva versió. S’ havia de demanar dins d’un pla
d’usos. No heu anomenat a costes de la generalitat. Valoro el que es va aconseguir en una situació
consentida amb el camp de futbol.»

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa municipal de promoció econòmica del 23 de maig de
2024.

El Ple de l’Ajuntament amb el vot favorable de set regidors (5 de MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP) que
representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment la componen, amb l’abstenció del
regidor de la CUP-AMUNT i amb el vot en contra de quatre regidors (del PSC-CP), ACORDA:

Primer.  Derogar l’ordenança fiscal núm 17 reguladora de la taxa per estacionament de vehicles de
tracció mecànica a la via pública en determinades zones, així com la derogació de l’acord plenari de
delegació a favor d’Idetsa

Segon.Procedir a la publicació d’aquesta derogació al BOPT per al seu general coneixement. 

Tercer.Comunicar aquest acord a la Gerència d’Idetsa als efectes adients.

ÀREA DE SERVEIS TERRITORIALS 

14.Expedient 2510/2024. Estudi i aprovació de la moció que presenta el grup municipal de la CUP-
AMUNT per la reordenació viària i integració urbana de la carretera C-44 als nuclis d’ interior i a
l’entrada de l’Hospitalet de l’Infant.

El Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT explica el contingut d’aquesta proposta d’acord
que presenta:

«La  remodelació  de  la  carretera  C-44  l’any  1985  va  comportar  un  increment  notable  del  trànsit.
Igualment,  el  creixement  demogràfic  i  urbanístic  va  comportar  el  soterrament  viari  de  l’accés  a
l’Hospitalet de l’Infant per salvar l’antiga N-340 i la via del ferrocarril.

El cas de la carretera C-44 al seu pas pels nuclis urbans de Masriudoms, Masboquera i Vandellòs, ha
dificultat històricament la permeabilitat urbana i el moviment de vianants així com l’entrada/sortida en
vehicle des dels nuclis, sobretot tenint en compte que la limitació de la velocitat dels vehicles a 50kmh
rarament es compleix. 

Aquesta via té una intensitat  mitjana diària (IMD) de trànsit  de 3.410 vehicles,  que representen 1,2
milions de vehicles a l’any. Cal tenir en compte, a més, que segons l’Índex de perillositat per trams
(EuroRAP Catalunya 2015-2017), la carretera té un índex Alt (amb un nivell de 4 sobre 5). C
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Quan aquesta carretera es va millorar l’any 1985 no va seguir cap criteri d’integració de la via en el seu
traçat urbà, seguint pràcticament les mateixes pautes que en trajecte global de la carretera. Si que és
cert que els darrers anys s’han instal·lat una sèrie d’elements, com passos de cebra, senyals, i semàfors
i senyals de regulació de velocitat amb l’objectiu de millorar la seguretat de persones i vehicles. 

També és cert que aquests elements son insuficients per garantir uns nivells de seguretat adequada, a
més  que  alguns  dels  elements,  com els  semàfors  de  regulació  de  velocitat  instal·lats  a  Vandellòs
pràcticament no funcionen mai. 

Des del nostre punt de vista, caldria emprendre mesures per tal de pacificar el trànsit amb mesures de
reordenació i integració urbanística que prioritzin la seguretat.

Pel que respecta a l’accés viari a l’Hospitalet des de la C-44, el soterrament que en el seu dia va tenir
sentit per dotar de major seguretat als vehicles en no haver de creuar a gual tant l’antiga N-340 i la via
del ferrocarril,  a dia d’avui representa més un obstacle que una solució. La nova estació de tren, la
presència  d’hipermercats  a  la  Porrassa,  o  el  creixement  urbanístic  dels  Corralets,  ha  significat  un
increment notable de la circulació de vianants per aquest accés. La multitud d’enllaços, passos de zebra,
via ciclable, etc., fa que ara mateix entrar/sortir de l’Hospitalet de l’Infant per aquest accés generi molta
inseguretat tant als vianants com als vehicles. Cal tenir en compte, a més, que en episodis de pluges
torrencials aquesta entrada queda inutilitzada per inundació. 

Seria adequat reomplir els passos soterrats per tal de recuperar la topografia original del
terreny,  permetent  una  reordenació  que  dotaria  de  major  seguretat  viària,  alhora  que
dignificaria la principal via d’entrada a l’Hospitalet de l’Infant. 

Des del nostre punt de vista, a més, es podria dotar aquest sector d’una nova centralitat
amb la creació d’un gran parc urbà i la localització de la nova estació d’autobusos/taxis,
relligant-ho amb l’entorn de l’antiga estació de ferrocarril i la nova via verda.

 Per tots aquests motius, presentem la següent PROPOSTA D’ACORD

 

1.  Iniciar  els  tràmits  per  a  l’elaboració  d’un projecte  tècnic  per  a la  reordenació  viària  i
integració urbana de l’accés a l’Hospitalet de l’Infant des de la carretera C-44.

2. Iniciar els tràmits per a l’elaboració d’un projecte tècnic per a la integració urbana de la C-
44 al seu pas per Masriudoms, Masboquera i Vandellòs.

3. Que aquests projectes esmentats comptin amb la participació dels veïns i  veïnes del
municipi, així com de les administracions competents.

Intervé el Regidor F. Javier Ochoa manifestant:»Como ya sabes este punto lo llevamos en
programa. Decirte que todas las actuaciones que se quieran hacer en la C-44 recan en la
Generalitat  de Catalunya,  por  esto  se han realizado diferentes reuniones con el  Servei
Català  de  Trànsit  ,  para  su  estudio  y  mejora,  así  como aumentar  la  seguridad  de  los
peatones.

Veo que has estado un tiempo trabajando para el partido estas elecciones y no conoces las
actuaciones que hemos llevado a cabo, paso a enumerarlas

Vandellòs:  Reparación  y  mejora  de  los  semáforos  que  hay  a  la  entrada  y  salida  de
Vandellòs, obligan a parar a todo aquel coche que supera los 50 Km/hora, alertando al
conductor de su exceso de velocidad.

Iluminación en la parada del autobús

Revisión del radar pedagógico

Esta semana nos han aprobado un paso de zebra en el punto kilométrico 9,7 que está en la
recta que hay entre la gasolinera y el cementerio, para hacer más seguro el acceso a la
deixalleria, cementerio, local de jóvenes y área de caravanas.
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Masboquera:Foco de luz en el paso de zebra.

Iluminación parada de autobús

Estamos  pendientes  de  la  aprobación  de  dos  semáforos  como  los  de
Vandellòs-l’Hospitalet

Masriudoms:  Instalación  de  pilonas  de  goma  reflectantes  para  mejorar  la  visibilidad  y
seguridad en la entrada al carrer Major donde ya han habido accidentes por exceso de
velocidad y el desnivel entre la plataforma de la C-44 y el carrer major.

Y al igual que en Masboquera también estamos pendientes de la aprobación y
instalación de unos semáforos com los de Vandellòs-l’Hospitalet

l’Hospitalet de l’Infant: Todavía en la C-44 se ha pedido al Servei Català de Trànsit el estudi
y la aprobación de un paso de zebra y bandas reductoras en la rotonda del polígono, ya que
hemos detectado que muchos peatones cruzan de un lado al otro del polígono.

Desde el edificio Anibal a los supermercados incluida la rotonda ya es zona
municipal

Se están estudiando mejoras lumínicas

Instalación de señalización luminosa, bandas reductoras de velocidad.

Instalación  de  una  valla  metálica  para  proteger  a  los  peatones  que  va  del
edificio Anibal al Infante,

Referente al punto 1 aquí tenemos pendiente iniciar los tràmites para buscar la propuesta
más adecuada, no sabemos si es rellenar o reestructurar la entrada, però aquí hay que
hacer un estudio muy meticuloso para posteriormente modificar el POUM que lo que hay
actualmente previsto es una obra de una envergadura que me aventuraría a decir que es
inasumible. Este estudio y el hacer una propuesta de un proyecto de cierta complejidad, por
lo  que  antes  de  poder  redactar  y  ejecutar  un  proyecto  es  necesario  modificar  el
planeamiento,  dejando  el  sistema  como  independiente  de  los  sectores  de  desarrollo
urbanístico  a  los  que  actualmente  afecta,  però  que  sepamos  que  esta  vía  tendría  un
agravante... Que el Ayuntamiento debería costear la ejecución y esto no está previsto en el
POUM.

Tenemos previsto buscar salidas alternativas para casos de emergencia.

Intervé el Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP fent la seva explicació de vot:

-Entenem  que  hi  han  dues  propostes  que  no  són  oposades  (1)  reordenació  viaria  i
integració urbana a l’accés a l’Hospitalet de l’Infant i (2) Integració urbana de la C-44- al
seu pas per Masriudoms, Masboquera i Vandellòs. Així ho tractarem
-Estem d’acord amb el segon punt, tot i que caldria veure quines opcions tècniques de
pacificació existeixen, que garanteixin la fluïdesa del tràfic i al mateix temps ajudin a crear
un entorn més segur per a vianants. 
-Es va demanar al Servei Territorial de Carreteres de la Generalitat. Ells son els titulars i
són els que ho haurien de fer. Van ficar aquests semàfors amb careta. Es pot continuar
insistint, però vaja. 

*Primera proposta: Molts dubtes. 
Primer,  com a gestors públics,  el  cost  que tindria (si  s’omple l’espai,  pujar
canalitzacions, enllumenat, etc)
Intersecció  amb  la  via  verda  (no  trobem cap  alternativa  que  permeti  una
circulació lliure de vehicles i de bicicletes i peatons sense cap interferència)
sent la segregació l’única opció C
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Problema de titularitat de l’espai (l’espai de la via verda es d’ADIF)»

El Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP manifesta:» Fem, fem, fem,..., i tot són qüestions
menors que no aborden el fons de la qüestió, que es la reordenació urbana.
Contradictori dir que tot el que es faci depèn de la Generalitat, i en canvi s’han anat fent actuacions
menors a instància de l’Ajuntament.
Estudi és el que demanem. Al seu dia va ser inassumible soterrar?
Quin govern amb tant poca ambició!
Al regidor Ochoa: No li admetré que es fiqui en la meva vida privada.
Com a CUP posarem el recursos necessaris per iniciar l’encàrrec d’una proposta de reordenació de la
C44 tant  als nuclis d’interior com a l’entrada de l’Hospitalet.  I  a més farem que sigui  una proposta
participada pel conjunt de veïns i veïnes del municipi»

Torna a intervenir el Regidor F.Javier Ochoa manifestant: «La obra de vaciado en su momento lo hizo el
Estado, para aliviar el problema de los trenes y la N340 y generamos un problema la via verde y la N340
si se rellena. Y sobre las luces de los semáforos menos es nada y lo deciden ellos, Si lo decidiera yo, ya
estarían puestas«

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis territorials del 23 de maig de 2024

El Ple de l’Ajuntament amb el vot desfavorable d’onze regidors (5 del MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP i 4
del  PSC-CP)  que  legalment  el  componen  i  amb  el  vot  favorable  del  Regidor  de  la  CUP-AMUNT,
ACORDA:

Primer. Desestimar la proposta d’acord presentada pel grup municipal de CUP-AMUNT.

Per l’Alcaldessa es manfiesta:
«De conformitat amb l’article 91-punt 4 i el 82-punt 3 del ROF (Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals). I de l’article 10, punt 3 del ROM
Pregunto:  Hi  ha  algun  portaveu  (grup  polític)  que  vulgui  presentar  una  moció  amb
carècter d’urgència?

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT es presenta la següent:
«Presentem la següent proposta d’acord de suport a Palestina i condemna de les accions d’Israel, per
tal que sigui substanciada en el Ple 
«Lamentem totes les morts i per tal d’acabar amb aquesta espiral de violència cal assenyalar a l’estat
colonial i d’apartheid d’Israel com a focus inicial de tota violència i opressió. Aquesta no és una situació
entre iguals, sinó d'una potència colonial i militar enfront d'un poble que té dret a protegir-se davant dels
atacs sistemàtics que viu des de 1948. Mentre Israel és una potència nuclear amb un dels exèrcits més
poderosos del món, el poble palestí no compta amb un exèrcit.
La situació a Gaza ja era insostenible abans d'aquest nou episodi de violència. Israel ha convertit Gaza
en una presó des de fa 16 anys, amb el 97% d’aigua no potable, el 56% de la població vivint en extrema
pobresa, un 64% d’atur juvenil, i el 80% depenent d’ajuda internacional. Aquesta ocupació ha creat una
crisi  humanitària que afecta cada aspecte de la vida quotidiana dels habitants de Gaza. A més, els
darrers bombardejos contra la població civil situada en camps de refugiats de l’ONU demostren que ens
trobem davant crims de guerra i de genocidi contra el poble palestí.
Els crims d’Israel cap al poble palestí han estat constants les darreres dècades, però amb la invasió
actual de Gaza s’han creuat totes les línies vermelles i s’està posant en risc el dret internacional: més de
30.000 assassinats, dels que més 15.000 son infants, més de 10.000 desapareguts, el 100% de la
població desplaçada, i el 80% dels edificis arrasats.
Una autèntica masacre, demanem una mica d´humanitat

Proposta d’acord
PRIMER Demanar al govern de l’estat espanyol que aturi el comerç d'armes amb Israel. 
SEGON  Condemnar  totes  les  accions  de  violència  contra  la  població  civil  que  segons  el  dret
internacional humanitari constitueixen crims de guerra.
TERCER Fer una crida a aturar immediatament els bombardejos d'Israel sobre la Franja de Gaza, i a fer
arribar a la Franja, aliments, aigua i electricitat i totes les necessitats bàsiques per a la vida.» C
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Es passa a votar  el caràcter d’  urgència d’aquesta proposta presentada desestimant-se la urgència de
la moció i en conseqüència la seva  no inclusió a l’ordre del dia  per set regidors (5 de MM-CM, 1 de la
FIC, 1 del PP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment la componen,
s’abstenen quatre regidors (del PSC-CP) i s’aprova pel regidor de la CUP-AMUNT

 B) ACTIVITAT DE CONTROL 

15.Expedient 816/2024. Donar compte de l'expedient de modificació de crèdit nº2/2024

Es resta assabentat d’aquest expedient
Si bé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT: « Si que és cert que la major part de
despeses son factures compromeses que no es van pagar el 2023, i que cal pagar, i es un afer de tràmit, però
també es cert que hi ha crèdits que van per a partides que encara no estan compromeses i que es podrien
haver debatut si s’hagués portat la modificació a debat i votació del ple i no aprovant-se per decret d’alcaldia.
A Promoció econòmica s’incorpora un crèdit no compromès per valor de 195.716,60€ per a un projecte
energètic. Quin projecte?»

Al que contesta l’Alcaldessa tornant a repetir el manifestat al punt 2:»Tot això ho he explicat quan he
parlat del romanent de tresoreria.
Sobrants de partides de despesa de 2023, que puja, 1.912.604,45€, que els tècnics han considerat que
s’havien d’incorporar al 2024 per acabar d’executar els projectes, serveis o subministraments iniciats en
l’exercici anterior sense minvar les aplicacions del 2024.

«El 50% corresponen a 5 inversions concretes, vinculades a l’anterior mandat.

· RESIDÈNCIA HOSPITALET

· AMPLIACIÓ ESCOLA MESTRAL

 PROJECTE ENERGÈTIC

INVERSIÓ ZONA ESPORTIVA HOSPITALET

COMISSARIA POLICIA LOCAL

 INVERSIÓ ENLLUMENAT PÚBLIC

INVERSIONS CARRERS»

Al que el Regidor Ferran Conejo intervé: «El sobrant del 2023 del projecte energètic era el que inicialment
estava previst per la licitació del projecte de construcció de l’antena anemomètrica del parc eòlic. No s’ha
realitzat i per tant es farà la transferència a IDETSA per la construcció de la planta fotovoltaica.»

16.Expedient 834/2024. Donar compte de l'informe anual del control financer 2023 

Es resta assabentat d’aquest expedient

17.Expedient 2146/2024. Donar compte de l'informe sobre morositat del 1er trimestre de 2024 
 Es resta assabentat d’aquest expedient

18.Expedient 2150/2024. Donar compte de l'informe d'execució trimestral del 1er trimestre de 2024 

Es resta assabentat d’aquest expedient

19.Expedient 1594/2024. Donar compte de l'informe d'auditoria de sistemes anual per a la verificació de
registres comptables de factures de l'exercici 2023 
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Es resta assabentat d’aquest expedient

20.Expedient 2513/2024. Donar compte dels Decrets de l'Alcaldia del 16 de març al 17 de maig de 2024 
(ambdós inclosos) 

Es resta assabentat dels Decrets de l’Alcaldia des del 16 de març al 17 de maig ambdós inclosos

21. Informació de l’Alcaldia i dels titulars de les regidories amb responsabilitat de gestió.

L’ Alcaldessa dona informació de la sessió extraordinària mantinguda a Ascó de l’Òrgan de govern dels fons 
de transició nuclear que va tenir lloc ahir dia 29 de maig a Ascó.

Va haver un punt important que són els diners, que han de venir aquesta segona tramesa.
El projecte de la fàbrica de bateries de Mont-roig del Camp havia de rebre uns onze milions d’euros de la
primera tramesa, al final com que van rebre 50 milions dels fons europeus i d’altres subvencions no podien
optar a tants milions i només en van rebre 2 milions. Aquests quasi vuit milions d’euros que no se´ls hi ha
donat es repartiran a l’any 2025 entre els municipis de zona 1 del PENTA, ja que actualment a la subvenció
d’alt  impacte que poden optar 20 empreses els hi deixem aquests milions per poder tenir  la subvenció
complerta aquestes 20 empreses.

També es va parlar de la Secretaria tècnica, la qual serà una secretaria única formada per diferents braços,
actualment 5 consells comarcals, dos persones tècniques de la Conselleria d’empresa i treball i les que jo
anomeno «estrelles», una a Ascó i l’altre a Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, concretament a IDETSA.

C) PRECS I PREGUNTES

Pel Grup municipal del PSC es formulen aquestes preguntes i precs:

El Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP es formulen les següents preguntes:

1.  Aquest  any,  hem patit  temporals,  però no de llevant  com acostumem a tenir,  sinó temporals  de
component  sud  o  de  garbins,  que  fins  ara  eren  poc  freqüents.  Aquest  temporals  de  sud  tenen  la
característica de moure la sorra de sud cap al nord, a diferència dels temporals de llevant.

Per aquest motiu, la part nord de la platja de l’arenal, la més urbana, té moltíssima sorra i és molt ampla.
No podem dir el mateix de la part sud de la platja (Caladoques i Cala Bea), que ha quedat sense sorra,
amb molta roca.

L’ajuntament té revist alguna actuació, o coneix si costes de l’estat farà alguna aportació de sorra a
aquella zona?

La resposta se li donarà al proper Ple

2- En quina situació es troba l’antiga estació de tren de l’Hospitalet de l’Infant i com va el procés de
negociació amb l’ADIF? Quina és la intenció del govern respecte la mateixa? 

Contesta el Regidor Ferran Conejo:» «Crec que vau fer una pregunta similar en un altre PLE, ADIF ens
va enviar un esborrany de contracte de lloguer amb opció de compra. No vam signar el contracte de
lloguer ja que no sabíem quin seria el cost d’adquisició. Per tant, s’ha demanat a l’empresa que ADIF
contracta per fer les taxacions i estem a l’espera que ens la facin arribar per tal de valorar si es pot
adquirir l’estació i a quin cost. Una vegada tinguem la resposta farem la valoració corresponent.» 

3- S'han iniciat els tràmits per la incorporació del nostre municipi a la iniciativa Stolpersteine per retre
homenatge de memòria democràtica al nostre veí Antoni Vidal Marqués? 
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La resposta se li donarà al proper Ple.

Pel Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC-CP es fan els següents precs:

1.- Secretaria tècnica: Segons es va informar per l’Alcaldessa, considerem que el nostre municipi no té
un paper rellevant donat que forma part de la xarxa de subseus juntament amb els consells comarcals, i
els 2 representants de la generalitat (acció) i  l’ajuntament d’ascó. Preguem que es porti  a terme les
accions necessàries per a que el nostre municipi a través d’Idetsa tingui el lideratge que li correspon per
ser municipi capçalera.

I si se’m permet, que no es consideri per part del Govern municipal com una gran victòria que tinguem
una secretaria tècnica, tal i  com la tindrà Ascó, Priorat,  etc. No és una gran victòria que hi hagin 9
Secretaries Tècniques. 

2.- Grup de basquet de prebenjami, benjamí i aleví ha passat de tenir apuntats  10 nens a 3. Els pares,
en general, estan descontents i perquè els nens estan desmotivats. 

Preguem que presteu atenció a aquest problema perquè els pares ja han transmès la queixa i preguem
que prengueu mesures de cara al nou curs

3.- A la regidoria de comerç, preguem que reactiveu el programa de locals buits.

4.-Personal:  Ho  venim comentant  en  diversos  Plens,  i  constatant  a  partir  de  casos  particulars  que
malauradament  es  converteixen  en  tònica  general,  i  és  la  qüestió  de  la  gestió  del  personal  de
l’Ajuntament. Hem tingut notícia de diversos treballadors que han marxat, el que sumat a les causes
judicials pendents demostra una gestió dels Recursos Humans millorable. Preguem que es tracti per tots
els mitjans de gestionar de la millor manera possible aquests conflictes i que es tracti d’evitar la fuga de
personal que es sempre molt valuós pel nostre municipi. 

5.- Alguns veïns de la urbanització de Vanessa Park no consideren adient el lloc on l’equip de govern
està instal·lant l’àrea d’emergència dels residus, perquè està molt a la vista de la carretera. 

Preguem que us ho mireu i intenteu trobar alguna solució.

6-Preguem que no s’enderroqui l’estació vella de tren. Que és faci tot el necessari per evitar la pèrdua
d’aquest element històric, patrimonial i identitari dels veïns de l’Hospitalet de l’Infant.

7- Que tots els regidors ens cenyim al ROM i que no es realitzi la figura del “autoprec” consistent en que
els propis regidors de govern empren l’apartat de precs per donar informació, donat que a part de no
tenir sentit jurídic, és bastant estrany. 

PRECS que formula el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP-AMUNT:

* Demanem que s’informi de manera més fluïda als grups de l’oposició. Per exemple, reunió amb
l’Energètica de la setmana passada que no se’ns va informar. No s’ha convocat pràcticament cap
Junta de Portaveus, ni a les Comissions s’informa de res.

* I demanem que els dies de ple no hi hagi problemes de senyal de la televisió i/o d’internet. Els
darrers tres plens “casualment” hi hagut problemes.

* Un ple més sense que el govern municipal faci pràcticament cap proposta d’acció política, només
afers de tràmit i una modificació de crèdit de més d’1M€. Això sí, votant en contra de la gent gran del
municipi, i en contra de la millora urbana i de la seguretat viària als nostres nuclis, i deixant al poble
de Vandellòs sense la inversió en millora de la xarxa de subministrament d’aigua, i deixant-lo sense
la comunitat energètica.

En definitiva, un govern municipal que ni fa ni deixa fer. I que està actuant com una oposició amb el
seu no a tot constant.

Per tant, continuem pregant/demanant al govern municipal que realitzin accions de a favor de la
nostra gent gran del municipi, i a favor de la millora urbana i de la seguretat viària als nostres nuclis.
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* Fa sis mesos us vam demanar de fer xerrades informatives i de debat sobre el projecte de l’ATI a la
CN Vandellòs2. Vau dir que les faríeu a principis d’any. Estem al juny i encara no les heu fet.

* Formació a la ciutadania en emergència nuclear. Fa uns mesos vam fer formació els regidors. Cal
fer formacions a la ciutadania.

* Definir ús Clínica Rural de Vandellòs A tots els plens anteriors hem demanat/preguntat al govern
municipal sobre la rehabilitació de l’edifici de la Clínica Rural Vandellòs i si hi estava prevista la
construcció d’habitatge social  per a gent jove. L’equip de govern heu anat responent que esteu
estudiant diferents alternatives d’usos. Demanem que definiu quins usos es té previst de donar.
Encara millor, obrir una consulta al poble per decidir entre tothom.

* Canvieu la ubicació de l’àrea d’autocaravanes de Vandellòs rep nombroses crítiques a les diferents
aplicacions especialitzades en camper.

* Millora de la gestió de les aigües residuals als nuclis d’interior. Masboquera i Masriudoms no tenen
depuradora.

* Canvi denominació turística Vall de Llors per Vandellòs. Vau dir que ho estudiaríeu i valoraríeu, i
demanem que feu efectiu el canvi de nom.

* Perfil Instagram Turisme, només apareix Turisme l’Hospitalet de l’Infant. Als darrers plens vau dir
que ho canviaríeu i encara no està canviat. Això és un menyspreu pels habitants del municipi, però
especialment per als de Vandellòs.

* Millora dels camins rurals. A tots els plens que us ho hem demanat/pregat, heu anat dient que ho
arreglaríeu, i ara heu començat a posar quatre pedaços al camí de Remullà. A veure si us hi poseu
en ganes.

* Rutes amb valor.  A principis d’any la  CUP vam organitzar  una sortida a la  Cova de l’Escoda i
Lleixares, reivindicant justament la posada en valor del nostre patrimoni, i a l’abril l’equip de govern
va organitzar una sèrie de sortides amb valor. Molt ben fet! Seguiu així!

* Per cert, cal que milloreu la nostra xarxa de sendes empedrats i protegir-los de les motos, que es un
descontrol!

* I  encara  més,  com està  el  Pla  Integral  de  Protecció  del  Patrimoni  que  vam aprovar  al  Ple  a
instàncies de la CUP al Ple del mes de novembre de l’any passat? Han passat 6 mesos i encara no
heu fet res. Que sembleu los socialistes, que ens aprovaven coses i després no les feien.

* Instal·lació de desfibril·ladors en espais públics exteriors de Vandellòs. Ja fa set plens plens i 10
mesos, que us ho demanem i que dieu que sí que sí, i resulta que no.

* Retirada dels contenidors soterrats. Portem set plens i deu mesos demanant-ho, heu anat dient que
sí que sí, i resulta que els contenidors soterrats continuen a la via pública sense cap ús i molestant. I
a més, ara hi ha una partida als pressupostos per fer-ho, i no us dona la gana de fer-ho.

* Parlant de residus. Com és que als nuclis d’interior fem la recollida porta a porta i a l’Hospitalet no?
Com és que encara l’orgànica no es recull en caps de setmana tal com reclamàveu quan estàveu a
l’oposició? Com és que la gent que fem bé la recollida paguem el mateix d’impostos? Demanem que
els veïns i veïnes dels nuclis d’interior tinguin una rebaixa en la taxa d’escombraries.

* Reposició de mobiliari urbà i clots a diversos carrers, places i voreres. Vau dir que ho solucionaríeu,
i no tant sols no ho heu solucionat sinó que ara encara hi ha més desperfectes. Per exemple les
escales de fusta de la platja de l’Almadrava que estan trencades des dels nadals passats.

*  Des de l'1 de març ha entrat en vigor el Codi d'accessibilitat, que desplega de la llei d'accessibilitat
del 2014, per tal de garantir l’accessibilitat tant física com cognitiva de la població en tots els edificis i
espais públics. Cal que us poseu a treballar per tal de millorar l’accessibilitat dels vianants i dels
usuaris dels equipaments, com ara el pavelló de Vandellòs o aquest mateix ajuntament.

* Al ple del mes de febrer vam aprovar una moció nostra per constituir un grup de treball per a la
modificació  el  reglament  de participació  en els  mitjans de comunicació  municipals? Han passat
quatre mesos i no tenim cap novetat. Mentrestant, des del govern municipal s’està incomplint la llei i
se’ns prohibeix al grup municipal de la CUP a publicar noticies als canals d’informació municipals
com son la Revista o les xarxes socials.

Demanem, doncs, que es constitueixi el grup de treball i que mentrestant es deixi de fer ús partidista
de la Revista i les xarxes socials de l’Ajuntament i es doni veu a la diversitat política de l’Ajuntament. C
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* Els programes de la Festa de la Germandat, hem tingut moltes queixes de veïns de Vandellòs que
van arribar tard i amb nombroses errades. A més, abans de repartir-se al poble ja es difonien a
l’oficina de turisme a l'Hospitalet.

* També els veïns de Vandellòs ens informen que un dels lavabos de ca la Torre no funciona. Feu el
favor d’arreglar-lo.

* Igualment, familiars d’usuàries de la residència i centre de dia de Vandellòs ens fan arribar la queixa
que l’ascensor fa dos mesos que està avariat. Feu el favor d’arreglar-lo immediatament.

* Manteniment dels espais públics del municipi sense la utilització d'herbicides tòxics com el glifosat
(Roundup). Si bé alguns espais es mantenen amb mitjans mecànics, en molts altres es continua
utilitzant herbicida. La passada legislatura Junts va votar a favor d’una moció nostra on demanàvem
eliminar aquesta mala praxis de l’espai públic. Si encara no ho heu prohibit, feu-ho.

*  Ens arriben queixes del nucli de Masboquera pel retard en la reobertura Casal.

* Veïns de Vanessa Park ens diuen que què passa amb el Casal polivalent? Que quan us posareu a
encarregar el projecte.

* Demanem que l’Ajuntament assumeixi els SAV en estalvi energètic i autoconsum i agrari i cadastral,
tal com fan altres ajuntaments. Així aquests serveis tant necessaris podrien arribar a tots els nuclis i
més hores al mes. Ara, amb mitjans de la CUP només podem assumir prestar-los un cop al mes a
Vandellòs, com aquest dimarts passat l’energètic i demà divendres de 9 a 11h del matí l’agrari i
cadastral.

* Demanem al govern municipal que incrementi les ajudes a l’autoconsum fotovoltaic dels 25.000€
actuals (0’1% del pressupost) fins als 200.000, per tal de fomentar la instal·lació de plaques al major
nombre de llars possibles. Ara heu afegit 25.000€. Però al darrer ple vam explicar que amb el Pla
d’estalvi  pel  canvi  de companyia  elèctrica,  de  més de 170.000€,  i  que  vam aprovar  al  consell
d’administració d’IDETSA, la CUP vam proposar dedicar aquest estalvi a incrementar les ajudes a
l’autoconsum, tots  hi  vau estar  d’acord,  però dels  gairebé 1’3M€ de modificació  de pressupost,
només hi destineu 25.000€.

* Franges  prevenció  incendis  nuclis  urbans.  Al  darrer  ple  vau  votar  en  contra  d’una  moció  on
demanàvem  que  l’equip  de  govern  executéssiu  les  franges  de  prevenció  d’incendis  als  nuclis
urbans. I el que heu fet des d’aleshores es fer una franja al Mercadona i arrasar la vegetació de la
llera dels barrancs, que son actuacions que estan en cap pla; i en canvi no heu fet les que si que
surten, com la del supermercat del Motarro o de les cases de l’altra banda de carretera.

* Realització  de  plens  rotatoris  entre  els  diversos  nuclis  de  població.  Sempre  dieu  que  no,  però
continuem insistint. Tots els habitants del municipi tenen el mateix dret a que els plens es facin al
seu nucli de població.

Per l’Alcaldessa es comenta que siguin precs pròpiament i que es compleixi el ROM i manifesta que ella
en cap moment formula un «autoprec» a ella mateixa, l’únic que fa es demanar respecte a la secretaria
tècnica que estigui a qualsevol consell comarcal.

I no havent més assumptes per tractar per l’Alcaldessa es dóna per finaltizada la sessió.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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     SECRETARÍA  JEFES SERVICIOS OPERATIVOS    CONCEJAL DELEGADO PROTECCIÓN CIVIL 

Francisco JAVIER OCHOA
(Concejal de Protección Civil 677871637)

Mª JOSE GOMÉZ 674993372
(substituta Concejal de PC) 673.02.70.47

MIQUEL SÁNCHEZ 

(Técnico Proteccion Civil) 678.65.14.60 

DIRECCIÓN PAMEN 

Assumpció Castellví (Alcaldesa 
674993359)

Ferran X. Conejo (substituto) 677871634

MARIA ÀNGEL BENEDICTO 
(secretaria) 
666.50.22.40 

CRISTINA CANCER 
(substituta) 

667 74 68 09 

YOLANDA MARQUÉS (AVISOS A LA POBLACIÓN) ) 677871651
GERARD MARTÍN (substituto Avisos Población) 677871673
LAURA OLMO (INFORMACIÓN Y COMUNICACIONES)677871670
AARON PUEYO (substituto Información y Comunicaciones) 647420753 
ELIDIA LÓPEZ (ABASTECIMIENTO Y ALBERGUE) 607.75.76.73
SOPHIE HUESCA (substituto Abastecimiento y Albergue 677871688) 
SILVIA PUJOL (SANITARIA) 663700740
SERGI SALADIÉ (substituto Sanitaria) 657843172 
FERRAN X. CONEJO (SUPLENT EVACUACIÓN) 677871634
ESMERALDA SALADIÉ (TITULAR Evacuación) 674993358 
SERGI NAVARRO (ORDEN) 609.70.28.16
MIQUEL SÀNCHEZ (substituto Orden) 678.65.14.60

CECOPAL 

 JOSEP RAMON NOMEN 
(Coordinación 
Abastecimiento y Albergue) 
609.14.80.08 

 ACTUANTES MUNICIPALES 

MIQUEL SANCHEZ
(Coordinación Orden) 

678.65.14.60

ACTUANTES MUNICIPALES 

Cuerpo policia local 

PEDRO ESPEJO 
(Coordinación  avisos 
Población) 
606 03 97 59 

ACTUANTES MUNICIPALES 

JAUME CASTELLVI 

(Coordinación Información y 
Comunicaciones)  
610.20.91.79 

ACTUANTES: MUNICIPALES 

SERGI  MACIP 

(Coordinación Sanitaria) 

680 45 10 85 

ACTUANTES  MUNICIPALES 

JOSEP R. ARRUFAT 
(Coordinación Evacuació) 
609 14 82 33 

ACTUANTES MUNICIPALES 

ÓRGANO EJECUTIVO 

SERVICIOS OPERATIVOS MUNICIPALES 
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BASES ESPECÍFIQUES REGULADORES PER A L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS
ECONÒMIQUES A ESPORTISTES INDIVIDUALS RESIDENTS AL MUNICIPI DE VANDELLÒS I
L’HOSPITALET DE L’INFANT CONSIDERATS D’ELIT A NIVELL MUNICIPAL, EN RÈGIM DE

CONCURRÈNCIA COMPETITIVA.
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ÍNDEX

1. OBJECTE

2. NATURALESA I FORMA DE CONCESSIÓ 

3. MARC NORMATIU

4. REQUISITS DE LES PERSONES BENEFICIÀRIES

5. CRITERIS PER L’ATORGAMENT DE LA QUANTIA DE LA SUBVENCIÓ

6. OBLIGACIONS DE LA PERSONA BENEFICIÀRIA

7. PRESENTACIÓ DE SOL·LICITUDS

8. APLICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA, IMPORT MÀXIM DE LA SUBVENCIÓ

9. NORMATIVA PER ALS JUSTIFICANTS ECONÒMICS 
9.1. -Característiques dels documents justificatius.
9.2.- Factures i rebuts.
9.3.- Acreditació de pagaments.
9.4.- Exercici de les despeses.
9.5.- Presentació de documents justificatius.
9.6.- Identificació de les despeses.

10. CLASSIFICACIÓ DE JUSTIFICANTS ECONÒMICS VARIS I ALTRES CONCEPTES
10.1.- Atencions protocol·làries i altres despeses.
10.2.- Transmissió de subvencions a tercers.
10.3.- Contraprestacions econòmiques a persones físiques.
10.4.- Despeses superiors a 12.000 euros.
10.5.- Despeses no subvencionables.
10.6.- Subcontractació d’activitats subvencionades.
10.7.- Règim d’elegibilitat i tractament  de l’IVA.
10.8.- Període d’execució i conceptes subvencionables. 

11. COMPATIBILITAT AMB ALTRES SUBVENCIONS

12. TERMINI D’EXECUCIÓ

13. TERMINI DE RESOLUCIÓ

14. ACCEPTACIÓ

15. INCOMPLIMENT I REINTEGRAMENT

16. VIGÈNCIA
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1. OBJECTE

Aquestes bases tenen per objecte  premiar els resultats esportius obtinguts en l’exercici anterior a la convocatòria i  donar
suport  econòmic a la preparació i  participació dels i  de les esportistes individuals  residents  al  municipi  de Vandellòs i
l’Hospitalet  de  l’Infant,  considerats/ades  d’elit  a  títol  personal,  en  competicions  oficials  d’àmbit  autonòmic,  estatal  i
internacional.

2. NATURALESA I FORMA DE CONCESSIÓ 

Les subvencions objecte d’aquestes bases tenen caràcter discrecional,  voluntari  i  eventual,  són lliurament revocables i
reduïdes en tot  moment per les causes previstes en la legislació vigent o en aquestes bases. No generen cap dret  a
l’obtenció d’aquestes subvencions en anys posteriors i no es poden al·legar com a precedent.

El règim de concessió de les subvencions objecte d’aquesta convocatòria serà el de concurrència i competitiva sota els
principis de publicitat, transparència, objectivitat, igualtat i no discriminació. 

3. MARC NORMATIU

Les subvencions atorgades per l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, resten regulades fonamentalment, segons
la legislació bàsica establerta per la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, i el Reial decret 887/2006,
de 21 de juliol, pel que s'aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, i els articles
87 i següents del Text refós de la Llei de finances públiques de Catalunya, aprovat pel Decret legislatiu 3/2002, de 24 de
desembre, i l’Ordre d’ 1 d’octubre de 1997.

El període al què es concreta l’activitat subvencionada i, per tant, aquell al que s’han de referir els documents justificatius
presentats, és el comprès entre l’1 de gener i el 31 de desembre de l’exercici anterior a la convocatòria, ambdós inclosos.

Els justificants han de correspondre a despeses d’activitats portades a terme en els esmentats períodes, abonades en el
mateix i a nom del perceptor de la subvenció i amb totes les operacions comptabilitzades en l’exercici de la concessió.

4. REQUISITS DE LES PERSONES BENEFICIÀRIES

Poden ser sol·licitants i/o beneficiàries de les subvencions a què es refereixen aquestes bases els i les esportistes:

-  No  professionals  d’esports  individuals  o  col·lectius  que  participin  en  competicions  esportives  en  l’àmbit  superior  al
provincial, és a dir, autonòmic, estatal o internacional. 

- Que acreditin estar empadronats/des al municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, amb una antelació mínima de dos
anys abans de l’any de la convocatòria de l’any subvencionat.

- Que estiguin en possessió de la llicència federativa en vigor en la corresponent Federació esportiva, que hagin dut a terme
l’activitat objecte de la subvenció dins del període indicat a la convocatòria.

- Que tinguin consideració d’esportistes d’elit a nivell municipal. Es consideraran esportistes d’elit a nivell municipal aquelles
persones que hagin aconseguit algun dels següents mèrits esportius durant l’any indicat a la convocatòria corresponent:

• Que tinguin la consideració d’esportista d’elit de Catalunya o d’elit nacional. 
• Que hagi estat seleccionat/ada per les diferents federacions esportives, per representar Catalunya i/o Espanya en

competicions oficials autonòmiques i/o nacionals. 
• Haver participat en competicions d’àmbit autonòmic, estatal, internacional i/o Jocs Olímpcs. 

EXCLUSIONS: 

- Quedaran exclosos aquells/aquelles esportistes que no acreditin estar al corrent de les seves obligacions tributàries amb
l’Hisenda Estatal, l’Autonòmica i/o Local, així com amb la Seguretat Social.

- Estar inhabilitat o tenir alguna sanció federativa per falta greu o sanció per expedient de dopatge. 

3

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

SG
N

3Q
9A

Z4
PQ

PP
KS

PY
H

M
XJ

C
J3

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

an
de

llo
s-

ho
sp

ita
le

t.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

7 
de

 6
2 



- No podran ser subvencionats/subvencionades aquells/aquelles esportistes que a la data de la sol·licitud no compleixin les
condicions previstes en els articles 13.2 i 13.3 de la LGS.

- Només es podrà ser beneficiari/a per a una modalitat esportiva concreta. No s’acceptaran sol·licituds que barregin dues
modalitats esportives diferents.

- Tenir llicència professional o similar.

- Els/les esportistes que formin part d’un equip d’una entitat esportiva de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant que hagi rebut
una subvenció de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, no podran sol.licitar subvenció a nivell individual en cas
de participació en competicions d’àmbit autonòmic, estatal i/o internacional.

5. CRITERIS PER L’ATORGAMENT DE LA QUANTIA DE LA SUBVENCIÓ

Per a la valoració de les sol·licituds es tindrà en compte els criteris de valoració que es detallen a continuació: 

a) Per estar reconegut pel Consell Català de l’Esport i/o el Consejo Superior de Deportes.

b) Seleccionat/ada per les diferents federacions esportives, per a representar a Catalunya i/o Espanya en competicions
nacionals i/o internacionals durant el termini indicat a la convocatòria. 

c) Classificació obtinguda en el Campionat de Catalunya, àmbit autonòmic.

d) Classificació obtinguda en el Campionat d’Espanya, àmbit estatal. 

e) Classificació obtinguda en l’àmbit internacional.

f) Classificació obtinguda en els Jocs Olímpics.

La puntuació total obtinguda en els apartats anteriors, s’incrementarà en un 10% en cadascun dels següents supòsits: 

- Per ser esportista discapacitat/ada (considerat com a “col·lectiu d’especial atenció”).

- Per cursar un estudi homologat.

a) Esportistes d’elit

Consideració d’Esportista d’Elit Nacional 30 punts

Consideració d’Esportista d’Elit de Catalunya 20 punts

b) Selecció

Nacional 20 punts

Autonòmica 15 punts

c) Fita aconseguida en competicions d’àmbit autonòmic:

Campió /Campiona 5 punts

Subcampió / Subcampiona 4 punts

Tercera posició 3 punts

Participant 2 punts
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d) Fita aconseguida en les finals de competicions d’àmbit estatal: 

Campió /Campiona 10 punts

Subcampió / Subcampiona 8 punts

Tercera posició 6 punts

Participant 4 punts

e) Fita aconseguida en competicions d’àmbit internacional: 

Campió /Campiona 20 punts

Subcampió / Subcampiona 16 punts

Tercera posició 12 punts

Participant 8 punts

f) Fita aconseguida en Jocs Olímpics: 

Campió /Campiona 40 punts

Subcampió / Subcampiona 32 punts

Tercera posició  24 punts

Participant 16 punts

La puntuació total obtinguda en els apartats anteriors, s’incrementarà en un 10% en cadascun dels següents supòsits: 

- Que l’esportista tingui una discapacitat de més o igual al 33% reconeguda per l’organisme ofical competent. Es
requereix presentar l’acreditació corresponent. 

- Es valorarà que l’esportista estigui cursant un estudi oficial i que el curs anterior hagi obtingut uns rendiments
acadèmics satisfactoris.  Es requereix presentar l’acreditació corresponent.

6. OBLIGACIONS DE LA PERSONA BENEFICIÀRIA

Les persones beneficiàries hauran de complir les obligacions establertes en la Llei 38/2003, general de subvencions, així
com en l’Ordenança general reguladora de subvencions de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. En tot cas,
hauran de complir les obligacions següents: 

a) Complir l’objectiu que fonamenta la concessió de la subvenció. 
b) Justificar a l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, en el moment de la sol·licitud, el compliment dels

requisits i condicions, així com la realització de l’activitat i el compliment de la finalitat que determinen la concessió
de la subvenció. 

c) Sotmetre’s a les actuacions de comprovació i control financer que puguin dur a terme els organismes competents,
aportant la informació que se li requereixi. 

d) Comunicar  l’obtenció  d’altres  subvencions,  ajudes,  ingressos  o  recursos  que  financin  els  conceptes
subvencionats, amb anterioritat a la justificació de l’aplicació donada als diners rebuts. 

e) Estar al corrent en el compliment de les seves obligacions tributàries amb l’ Hisenda Estatal, Autonòmica i Local
així com amb la Seguretat Social. 

f) Conservar  els  documents  justificatius  de  l’aplicació  dels  diners  rebuts,  per  si  s’han  de  requerir  per  part  de
l’Ajuntament o qualsevol altre autoritat. 
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g) Els beneficiaris hauran de donar l’adequada publicitat del caràcter públic del finançament de la seva activitat, de
manera que caldrà que incorporin en els seus escrits, pàgines web o altres mitjans de comunicació relacionats
amb  la  difusió  de  la  seva  activitat  esportiva,  que  compten  “amb  el  suport  de  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i
l’Hospitalet de l’Infant” durant tot un any sencer posterior a la concessió de la subvenció. De la mateixa manera
hauran d’assistir a l’acte públic que l’Ajuntament cregui adient per tal de fer difusió de la modalitat esportiva que
practiquen i  per  a la  qual  reben suport.  Aquesta presència  caldrà  pactar-la  d’acord amb el seu calendari  de
competicions. 

h) Comunicar  les alteracions que es puguin  produir  en els  requisits  subjectius i  objectius que s’hagin  tingut  en
compte per la concessió de la subvenció.

i) Abstenir-se de realitzar, fomentar, proposar o promoure qualsevol mena de pràctica corrupta que afecti o pugui
afectar la relació subvencional en els termes previstos en el Codi Penal vigent en cada moment.

j) L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant no assumeix cap responsabilitat sobre l’actuació de la persona
beneficiària ni pels danys i perjudicis que puguin sobrevenir-li durant el període de realització de l’activitat per a la
qual es rebi la subvenció, ni tampoc pels que pugui ocasionar a tercers.

7.  PRESENTACIÓ DE SOL·LICITUDS

Les sol·licituds de subvenció es presentaran telemàticament, dins del termini de 30 dies hàbils a comptar de l’endemà de la
data de publicació de l’anunci de la convocatòria al BOP, mitjançant la seu electrònica de l’Ajuntament de Vandellòs i
l’Hospitalet  de  l’Infant  sens  perjudici  del  que  disposa  l’article  16  de  la  Llei  39/2015,  d’1  d’octubre,  del  procediment
administratiu comú de les Administracions Públiques. Aquestes s’entregaran al registre d’entrada de l’Ajuntament o Casa de
la Vila. Qualsevol sol·licitud presentada fora d’aquest termini no serà admesa a tràmit. 

La presentació de la sol·licitud suposarà l’acceptació de les condicions, requisits i obligacions d’aquesta Convocatòria i es
durà a terme segons model normalitzat.

D’acord amb el previst a la Convocatòria i a l’Ordenança General Reguladora de Subvencions de l’Ajuntament de Vandellòs
i l’Hospitalet de l’Infant, el/la sol·licitant haurà d’adjuntar la següent documentació: 

- Model de sol·licitud.

- Memòria de les activitats per a les quals se sol·licita la subvenció acompanyada del pressupost detallat amb indicació del
finançament  de  les  activitats,  amb el  balanç detallat  d’ingressos i  despeses corresponents  al  període  que  figura a  la
convocatòria.

-  Declaració  de  les  subvencions  obtingudes  o  sol·licitades  per  a  la  mateixa  finalitat,  i  compromís  de  comunicar  a
l’Ajuntament les que sol·liciti o obtingui en el futur. 

-Declaració de compromís de complir les condicions de la subvenció. 

- Declaració responsable d’estar al corrent de les seves obligacions tributàries i de la Seguretat Social, i  autorització a
l’òrgan gestor de la subvenció per obtenir-la. En el cas que no s'autoritzi a comprovar directament aquesta circumstància,
caldrà l’aportaci  dels certificats corresponents abans de la resolució de concessió.ó́

-Declaració de no incórrer en cap de les circumstàncies que impossibiliten obtenir la condició de persona beneficiària de
subvencions recollides a l’article 13.2 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de subvencions.

- Imprès normalitzat degudament complimentat i signat per l’interessat i, en el cas de ser menor d’edat, consentiment (per
escrit i signat) del pare, mare o tutor/a, acompanyant la següent documentació.

- Fotocòpia del DNI de l’interessat/da i, en cas de ser menor d’edat, fotocòpia DNI del pare, mare o tutor i hagi signat el
consentiment.

- Fotocòpia de la Llicència Federativa de l’any natural subvencionable, tramitada en anys naturals o bé, de les temporades
esportives que comprenguin els mesos corresponents a l’any subvencionable.

- Certificat de la Federació corresponent, en la qual es faci constar:
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-Mèrits assolits que acreditin la data i el lloc de realització de la/les competició/ns, concentració/ns o estada/des de
preparació per la qual es sol·licita la subvenció.
-Que  el  sol·licitant  ha  desenvolupat  la  seva  activitat  en  un  club  o  entitat  esportiva  durant  l’any  natural
subvencionable. 
-En el cas de que l’esportista no pertanyi a un club o entitat esportiva i tingui llicència independent o altre similar,
cal aportar certificat de la federació de l’activitat que desenvolupa.

- Certificat d’empadronament, el qual es comprovarà d’ofici i no es necessari que s’aporti per la persona interessada.

- Relació de factures i documents justificats de les despeses.

- Còpia de les factures i els comprovants de pagament de les despeses justificades. Els documents caldrà que compleixin
les normes vigents en l’emissió de factures o document justificatius acceptats jurídicament. Cal tenir present que les factures
i documents presentats a la sol·licitud, i que al mateix temps serviran com a justificació de la subvenció rebuda, han de ser
del període comprès entre l’1 de gener al 31 de desembre, ambdós inclosos,  de l’any anterior a la convocatòria, període del
qual es valoren els mèrits esportius. Factures i documents amb dates d’emissió anterior o posterior a aquest període no es
computaran ni es tindran en compte.

- En cas que l’esportista sigui menor d’edat, s’haurà de presentar document per a l’acreditació de la representació, signat pel
pare, mare o tutor/a legal, així com la documentació que acrediti la paternitat o la tutela (llibre de família o certificat).

- Certificat de titularitat bancària. El titular haurà de ser la persona beneficiària de la subvenció o el seu representant legal. 

La documentació a presentar per les persones interessades haurà d’estar degudament signada per el/la sol·licitant o el/la
seu/seva representant legal. 

La comprovació de l’existència de dades no ajustades a la realitat, tant a la sol·licitud com a la documentació aportada,
podrà comportar, en funció de la seva importància, la denegació de l’ajut o subvenció sol·licitada, o el reintegrament, sense
perjudici de les restants responsabilitats que se’n puguin derivar. 

Si la documentació presentada és incorrecta o incomplerta, es requerirà a la persona sol·licitant per a què esmeni la falta o
presenti els documents preceptius d’acord amb aquestes bases, en el termini de 10 dies, amb l’advertiment que, de de no
fer -ho, es tindrà per desistida la seva sol·licitud prèvia resolució dictada a l’efecte. 

8. APLICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA, IMPORT MÀXIM DE LA SUBVENCIÓ

El crèdit total assignat es determinarà a la corresponent convocatòria i es distribuirà de manera proporcional al percentatge
que cada esportista obtingui (amb el límit màxim establert per a cada categoria), una vegada s’hagin aplicat els criteris de
ponderació establerts. L’import màxim a percebre per a cadascun dels esportistes estaran dins els marges següents: 

- Per a esportistes individuals d’una modalitat esportiva, màxim de dos mil euros  (2.000,00€), corresponents al període d’un
any establert dins la convocatòria.

- Per a esportistes d’esports col·lectius d’una modalitat esportiva, màxim de mil cinc-cents euros (1.500,00€), corresponents
al període d’un any establert dins la convocatòria.

Aquestes quantitats mai podran superar les quantitats sol·licitades i/o justificades. 

9. NORMATIVA PER ALS JUSTIFICANTS ECONÒMICS

En aquest apartat s’ exemplificarà l’aplicació de la legislació bàsica establerta per la Llei 38/2003, de 17 de novembre,
general de subvencions, i el Reial decret  887/2006, de 21 de juliol, pel que s'aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17
de novembre, general de subvencions, Text refós de la Llei de finances públiques de Catalunya, aprovat pel Decret legislatiu
3/2002, de 24 de desembre, Ordre d’1 d’octubre de 1997.
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9.1. Característiques dels documents justificatius.
Totes les despeses s’acreditaran amb factures i rebuts ajustats a la normativa aquí estipulada. La justificació dels ajuts es
presentarà  mitjançant  els  documents  normalitzats  aprovats  pel  Ple  Municipal  inclosos  a  l’Ordenança  General  de
Subvencions de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.

9.2 Factures i rebuts.
Els rebuts i les factures presentats com a comprovants per justificar la subvenció han de reunir tots els requisits fiscals que
estableix la normativa vigent aplicable (mercantil,  fiscal,  laboral, etc..).  Totes les despeses s’acreditaran amb factures i
rebuts ajustats als punts d’aquest document. No seran elegibles factures proforma, tiquets de caixa, albarans o d’ altres de
la mateixa naturalesa no incloses en aquest document.

D’acord amb el que estableix el Reial Decret 1496/2003, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament regulador de
les obligacions de facturació, i es modifica el Reglament de l’Impost sobre el Valor Afegit, les factures han de contenir com a
mínim:

 Número i sèrie, si s’escau.
 Nom i cognoms o denominació social.
 Número d’identificació fiscal i domicili de l’expedidor i del destinatari.
 Descripció detallada de l’operació, amb els serveis concrets, preus unitaris, etc.. i contraprestació total.
 Base imposable.
 Tipus tributari i quota repercutible (no es suficient la referència “Iva inclòs’’).
 Lloc i data d’emissió.

9.3.- Acreditació de pagaments.
A cada factura ha de constar que s’ha procedit al seu pagament, amb el seu rebut mitjançant el text "rebut”; “cobrat” o
“venda al comptat", no el “pagat o comptabilitzat”, el qual anirà acompanyat per la signatura del perceptor identificada de
forma clara  amb nom i  cognoms i  representació  en la  que actua i  la  data,  o adjuntant  a  la  factura  un document  del
subministrador.

En el cas que el pagament sigui en metàl.lic, s'haurà d'incorporar el segell mecanitzat a la factura de l'entitat emissora de la
mateixa,  on constin almenys la raó social, el CIF, l’adreça i les dades de contacte (telèfon/mail o similar). 

Es considerarà efectivament pagada la despesa, a l'efecte de la seva consideració com a subvencionable, amb la cessió del
dret de cobrament de la subvenció a favor dels creditors per raó de la despesa realitzada o amb el lliurament als mateixos
d'un efecte mercantil, garantit per una entitat financera o companyia d'assegurances, segons l’article 83.1 del Reglament de
la Llei 38/2003.

Es  considerarà  despesa  realitzada  si  ha  estat  efectivament  pagada  amb  anterioritat  a  la  finalització  del  període  de
justificació determinat per la normativa reguladora de la subvenció, segons l’article 83.1 Reglament de la Llei 38/2003.

9.4.- Exercici de les despeses.
El període al què es concreta l’activitat subvencionada i, per tant, aquell al que s’han de referir els documents justificatius
presentats, és el comprès entre l’1 de gener i el 31 de desembre de l’exercici anterior a la convocatòria. 

Els justificants han de correspondre a despeses d’activitats portades a terme en els esmentats períodes, abonades en el
mateix i a nom del perceptor de la subvenció i amb totes les operacions comptabilitzades en l’exercici de la concessió.

9.5.- Presentació de documents justificatius.
Cal que quedi  constància  de la  data  de lliurament  dels  justificants de despesa a l'Administració  mitjançant  el  registre
d’entrada del departament,  d’acord amb les normes generals  de procediment  administratiu,  a fi  i  efecte de verificar  el
compliment del termini de presentació de justificant.

Es presentarà a l’òrgan atorgant original i còpia de les factures i  dels rebuts , perquè, una vegada verificada la seva
elegibilitat, es procedeixi a diligenciar i retornar els originals i compulsar les còpies que resten incorporades a l’expedient.
Els originals i les seves còpies aniran numerades al marge superior dret de forma correlativa.
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No seran admesos a tràmit els impresos als que no s’adjuntin original i còpia del tots els documents, degudament numerats.
La documentació es presentarà en format A4. Si els documents són més petits, s’adjuntaran en full d’aquest format, sempre
numerat.

9.6.- Identificació de les despeses.
Amb els justificants que calguin, s’han d’explicar els aspectes per identificar-los amb els diferents conceptes subvencionats.
És a dir, si els justificants per si sols no son prou explícits, s’acompanyaran d’un petit i concís informe. No és suficient amb
el vist-i-plau. Els perceptors de les subvencions s’ abstindran de compulsar aquestes còpies, doncs això correspondrà a l’
Ajuntament.

10. CLASSIFICACIÓ DE JUSTIFICANTS ECONÒMICS VARIS I ALTRES CONCEPTES

10.1.- Atencions protocol·làries i altres despeses.
No  seran  subvencionables  despeses  de  begudes  alcohòliques,  tabac,  multes  i  sancions,  obsequis,  regals,  dinars  de
“treball”,  banquets,  “gales”,  actes  de  recepció  o  cloenda,  atencions  protocol·làries  o  representatives,   etc.,  ni  les
denominades “autofactures” (utilització de mitjans i recursos propis del beneficiari) de la mateixa entitat perceptora de l’ajut o
de tercers participats pel mateix. Les subvencions tenen per objecte la realització d’activitats esportives directes.

10.2.- Transmissió de subvencions a tercers.
En els casos d’aquestes subvencions lliurades als perceptors no són transmissibles a altres entitats.

10.3. Contraprestacions econòmiques a persones físiques.

10.3.1. Pagaments a professionals.
La justificació d’aquests pagaments es farà individualment per cada servei prestat  i  pel líquid rebut,  mitjançant la
corresponent factura o minuta.

10.4. Despeses superiors a 12.000 euros.
Segons l’article 31.3 de Llei 38/2003, de 17 de novembre, GENERAL DE SUBVENCIONS, el perceptor de la subvenció ha
de sol·licitar,  com a mínim,  tres ofertes de diferents proveïdors quan els  subministraments o prestació  de serveis  per
empreses de consultoria o assistència tècnica superin els 12.000 euros.
L’elecció d’entre les ofertes s’ha de realitzar conforme a criteris d’eficiència i economia i en el cas de triar una proposta que
no sigui la més econòmica, cal presentar les tres ofertes (originals o còpies compulsades) amb la justificació, havent-ne de
realitzar i lliurar, una memòria, que motivi l’elecció.

10.5. Despeses no subvencionables.
No  són  subvencionables  les  despeses  notarials  i  registrals  i  les  despeses  pericials  per  a  la  realització  del  projecte
subvencionat,  ni  les d’administració específics  amb independència que relacionin  amb l’activitat  subvencionada,  ni  que
fossin indispensables per a l’adequada preparació o execució de la mateixa. Així mateix, no poden ser subvencionades les
despeses de garantia bancària.
En cap cas es consideren despeses subvencionables els interessos deutors dels comptes bancaris,  els interessos, els
recàrrecs i les sancions administratives i penals ni les despeses de procediments judicials.

En cap cas són elegibles les despeses corresponents a atencions protocol·làries, representatives, sopars i dinars de “festa”
o “treball” o similars. La subvenció te per objecte la realització d’activitats esportives directes.

Tanmateix, seran subvencionables les despeses financeres (comissions bancàries) i les despeses d’assessoria jurídica o
financera.

10.6. Subcontractació d’activitats subvencionades.
L’activitat subvencionada ha d’ésser portada a terme pel perceptor. 

10.7.- Règim d’elegibilitat i tractament  de l’IVA.
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L’ article 17, de l’Ordre d’1 d’octubre de 1997, sobre tramitació, justificació i control d’ajuts i de subvencions, indica que l’ IVA
dels justificants queda exclòs de la subvenció si el beneficiari no és un consumidor final i se’l pot deduir.  De no fer-se
constar  expressament  a  l’Ajuntament,  en  el  compte  justificatiu,  la  situació  d’IVA  del  perceptor  de  la  subvenció,  serà
considerat aquest impost com a despesa NO elegible.
Així doncs, es tracta d’acreditar, en el corresponent expedient de subvenció,  la condició o no, de consumidor final del
beneficiari de la mateixa.

En el supòsit d’exempció de l’IVA, es farà constar, de forma expressa i complerta, la disposició legal que declara aquesta
exempció i  adjuntarà còpia de l’acord de reconeixement nominatiu a favor de l’emissor  de la factura,  realitzada per la
corresponent Administració de l’Agència Tributària. Igualment es procedirà en el cas de no practicar la retenció de l’IRPF. 

10.8.- Període d’execució i conceptes subvencionables 

El període d’execució serà entre l’1 de gener i el 31 de desembre de l’any anterior a la convocatòria. 

Els  ajuts  objecte  d'aquesta  convocatòria  estan destinats  a  finançar despesa corrent.  Seran despeses subvencionables
aquelles que se’n derivin de la naturalesa de l’activitat subvencionada i es duguin a terme en el termini d’execució establert
a la corresponent convocatòria. Per tal  de justificar aquestes despeses és imprescindible aportar les factures o tiquets
corresponents. 

Seran subvencionables les següents despeses: 

Despeses federatives - Pel desenvolupament de l’activitat, llicències esportives, inscripcions, assegurances i qualsevol altre
mena de despesa exigida per les federacions esportives. Aquestes despeses poden ser de la federació  internacional,
nacional o autonòmica. 

Despeses  de desplaçaments –  S’inclouen qualsevol  despesa per  l’ús  d’un  medi  de  transport,  ja  sigui  aeri,  marítim o
terrestre, tant de l’esportista com del seu tutor/a legal en cas de ser menor o persona acompanyant en cas de diversitat
funcional, i que l’hagi acompanyat a alguna de les competicions, concentracions o estades de preparació organitzades per
la federació esportiva dins el període establert. Estaran incloses les despeses per l’ús de transport públic o privat, lloguer de
vehicles, contractació d‘empresa de transport i serveis d’agències de viatge. De la mateixa manera, s’hi poden incloure les
despeses ocasionades pel transport del material i equipament esportiu necessari per a la seva modalitat esportiva. Tots
aquests desplaçaments hauran de ser amb motiu de competicions, concentracions o estades de preparació que hagin anat
a càrrec del beneficiari, sempre i quan la federació corresponent no li hagi abonat les despeses del desplaçament esmentat.

En cas de desplaçaments amb vehicle privat, es comptabilitzarà una despesa de 0,19 € x quilòmetre entre el nucli en què
resideixi del municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant i la ciutat de competició, concentració o realització de l’estada de
preparació. Es podran justificar despeses en combustible sempre que les dates de les factures o tiquets estiguin compreses
entre els dos dies anteriors i els dos dies posteriors a la data de realització de l’esdeveniment en qüestió. Per això, s’haurà
d’adjuntar un certificat de la Federació esportiva corresponent que acrediti la data i el lloc de realització de la competició,
concentració o estada de preparació per la qual es sol·licita la subvenció. No s’acceptaran com a justificant despeses de
peatges. Despeses d’estada, allotjament i manutenció de l’esportista, acompanyants,  entrenadors o altres. Ja sigui per
assistència a les competicions com per estades de preparació. Tots aquestes despeses d’estada hauran de ser amb motiu
de competicions, concentracions, estades de preparació, etc... que hagin anat a càrrec del beneficiari, sempre i quan la
federació corresponent no li hagi abonat les despeses de l’estada esmentada. 

S’acceptaran les justificacions següents, relatives a l’esportista: 

a) Manutenció d’esmorzar: import justificat documentalment amb un màxim de 6 euros diaris. 
b) Manutenció de dinar: import justificat documentalment amb un màxim de 19 euros diaris. 
c) Manutenció de sopar: import justificat documentalment amb un màxim de 19 euros diaris.
d) Allotjament: import justificat documentalment amb un màxim de 80 euros diaris.

Despeses  d’adquisició,  lloguer  o  reparació  d’equipament  o  material  esportiu relacionat  directament  amb  la  modalitat
esportiva practicada. 

Despeses mèdiques i de fisioteràpia ocasionades per l’assistència a l’esportista. 

11. COMPATIBILITAT AMB ALTRES SUBVENCIONS
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Les presents subvencions seran compatibles amb altres subvenciones o recursos tant públics com privats, sempre que
l’import total dels quals no superi el 100% del cost total de l’activitat. Seran, en tot cas, compatibles amb altres subvencions
concedides per a la mateixa finalitat. En aquest sentit,  la persona beneficiària de la subvenció haurà de presentar una
Declaració  Jurada  en  relació  a  las  subvencions  rebudes  per  a  la  mateixa  finalitat,  procedents  de  qualsevol  de  las
Administracions Públiques o Entitats Privades. 

12. TERMINI D’EXECUCIÓ

Totes les actuacions subvencionades hauran d’estar realitzades l’any immediatament anterior a la convocatòria.

13. TERMINI DE RESOLUCIÓ

L’Ajuntament ha d’emetre la corresponent resolució en el termini  màxim de 60 dies de la data final de presentació de
sol·licituds.
La resolució s’ha de notificar a totes les persones interessades de manera individualitzada en el termini màxim de 15 dies a
comptar des de la data d’aprovació de la resolució.
A efectes de notificació es tindrà en compte l’adreça indicada a la sol·licitud.

14. ACCEPTACIÓ

Una vegada comunicada la concessió de l’ajuda, si en el termini d’un mes no es manifesta el contrari, s’entén acceptada la
subvenció, així com les condicions generals i específiques fixades per a la seva aplicació.

15. INCOMPLIMENT I REINTEGRAMENT

El  beneficiari  ha de complir  tots  i  cadascun  dels  objectius,  activitats  i  projectes,  adoptar  els  comportaments  que  van
fomentar la concessió de la subvenció i complir els compromisos assumits amb motiu d’aquesta. En altre cas, procedirà a
exigir el reintegrament total o parcial i es procedirà al reintegrament de les quantitats percebudes quan es doni alguna de les
circumstàncies següents: 

- Quan el cost de l'activitat subvencionada sigui inferior a les subvencions, ajuts, ingressos o recursos rebuts. L'import de les
subvencions en  cap cas  pot  ser  d'una  quantia  tal  que,  aïlladament  o  en concurrència  amb altres subvencions,  ajuts,
ingressos o recursos, superi el cost de l'activitat subvencionada (Art. 19.3. Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de
subvencions).                                
                                                                                                                                          
- Obtenció de la subvenció falsejant les condicions requerides i amb ocultació d’aquelles que l'haguessin impedit.  Tota
alteració de les condicions acreditades per a la concessió de les subvencions, podrà donar lloc a la modificació de la
resolució de concessió.

- L’ incompliment per causes imputables al beneficiari de les obligacions imposades com a conseqüència de la concessió de
les subvencions, així com el falsejament, la inexactitud o l’omissió de les dades subministrades que hagin servit per a la
concessió de les subvencions, comportarà la pèrdua total o parcial d’aquestes i, si procedeix, al corresponent reintegrament
de les mateixes, amb l’abonament dels interessos de demora pertinents, segons està previst en la legislació vigent.

- Resistència, excusa, obstrucció o negativa a les actuacions de comprovació i control financer previstes en els articles 14 i
15 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions, així com també l’incompliment de les obligacions
comptables o de conservació de documents.

16. VIGÈNCIA

Aquestes bases tenen vigència mentre no es modifiquin o deroguin.
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BASES REGULADORES DE SUBVENCIONS PER AL FOMENT DEL TEIXIT
EMPRESARIAL  AL  MUNICIPI  DE  VANDELLÒS  I  L’HOSPITALET  DE
L’INFANT

Preàmbul

Per l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant és una prioritat fomentar
el  suport  al teixit  empresarial  local  en el  marc d’una economia equilibrada i
responsable, que contribueixi a la millora de la competitivitat de les empreses i
a l’adaptació d’aquestes als canvis del mercat, a la millora de l’eficiència, de la
gestió i de la productivitat.

El  teixit  empresarial  de proximitat  s’enfronta  actualment  a grans  reptes que
amenacen  la  seva  supervivència,  com  la  digitalització,  la  globalització  de
mercats i  els propis canvis en els hàbits de consum, per la qual cosa es fa
imprescindible la implantació d’accions que contribueixin a la revitalització del
municipi, a crear cohesió social i a participar del desenvolupament local creant
llocs de treball i activitat econòmica.

És per això que, l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet es proposa incentivar
el consum de la ciutadania a les empreses de venta al detall, de restauració i
de  serveis  del  nostre  municipi.  Aquest  increment  de  consum  contribuirà  a
dinamitzar l’economia local, al manteniment de llocs de treball i a la fidelització
del consum als negocis participants.

Amb la implantació d’aquest ajut es pretén protegir el planeta per potenciar i
facilitar  el  consum  circular  del  municipi,  facilitant  econòmicament  la  llar
respectuosa amb el consum dins del seu entorn immediat i d’aquesta manera
contribuir  amb  l’assoliment  dels  Objectius  de  Desenvolupament  Sostenible
(ODS), d’acord amb l’Agenda Local 2030.

Article 1. Objecte i finalitat de la subvenció.

Les  presents  bases  tenen  per  objecte  regular  la  subvenció  en  règim  de
concessió  directa  per  raó  d’interès  públic,  social  i  econòmic,  destinades  al
foment  del  consum  en  el  teixit  empresarial  del  municipi  de  Vandellòs  i
l’Hospitalet de l’Infant, amb l’objectiu de reactivar l’economia local en general
mitjançant  la  implantació  d’un  sistema  de  “bons”  de  descompte  en  els
establiments  beneficiaris  i  adherits  al  programa  “ACTIVA  Vandellòs  i
l’Hospitalet de l’Infant” .

La finalitat és:

1. Donar suport a les empreses locals.
2. Fomentar  el  consum  als  establiments  del  municipi,  principalment  als

adherits al programa ACTIVA Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.
3. Fidelitzar als consumidors als establiments participants.
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Article 2. Beneficiaris del ajuts: requisits i obligacions.

Podran ser beneficiaris/àries d’aquest ajut  les empreses, persones físiques i
jurídiques, que exerceixin una activitat econòmica al municipi de Vandellòs i
l’Hospitalet de l’Infant, però sempre amb caràcter minorista.

Requisits generals

a) Exercir  l’activitat  econòmica al  municipi  de Vandellòs  i  l’Hospitalet  de
l’Infant.

b) Disposar  de  la  corresponent  llicència  d’activitats  de  l’Ajuntament  de
Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, en el cas de local afecte.

c) Tenir el domicili fiscal al municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.
d) Estar donat d'alta en el règim de la Seguretat Social i a Hisenda en el

moment de la presentació de la sol·licitud.
e) Presentar  la  sol·licitud  d’adhesió  corresponent  al  programa  “ACTIVA

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant”.

En qualsevol cas no podran ser entitats beneficiàries d'aquests ajuts: 

a) Les  administracions  públiques,  les  societats  públiques  i  les  entitats
vinculades o dependents de qualsevol d’aquestes. 

b) Les empreses instrumentals. 

Obligacions dels beneficiaris:

Els  beneficiaris  de  les  subvencions  establertes  en  aquestes  bases  resten
sotmesos a les obligacions següents:

a) Complir amb l’objecte de la sol·licitud, en els termes aprovats, realitzant
l’activitat o adoptant el comportament que fonamenta la concessió de la
subvenció, i acreditar-ho davant l’Ajuntament.

b) Complir  les  normes  establerts  a  la  convocatòria  i  a  les  normes  de
funcionament que regulen el programa Activa Vandellòs i l’Hospitalet de
l’Infant.

c) Comunicar a l’Ajuntament qualsevol canvi que, dins la mateixa finalitat,
es pugui produir en la destinació de la subvenció que, si s’escau, ha de
ser autoritzat expressament per l’òrgan competent.

d) Mantenir  l'activitat  empresarial  mentre  estigui  adherit  al  programa
ACTIVA Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. 

e) Realitzar la campanya exclusivament durant els períodes establerts a la
convocatòria.

f) Utilitzar la plataforma Activa Vandellòs i  l’Hospitalet implementada per
l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant  per  a  la  gestió  i
justificació dels ajuts regulats en les presents bases.

g) Custodiar amb diligència les claus d'accés a la plataforma amb la finalitat
d'evitar que puguin ser utilitzades indegudament, i comprometre's a no
facilitar-les a altres persones. 
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h) Fer publicitat de l'adhesió al programa ACTIVA Vandellòs i l’Hospitalet
de l’Infant en un lloc visible de l'establiment, mitjançant la recepció i la
col·locació  dels  materials  publicitaris  facilitats  per  l’Ajuntament  de
Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. En cas de no disposar de local afecte,
caldrà col·locar la imatge corporativa del programa en els entorns web
de l’empresa.

i) No reservar ni retenir  bons per als seus clients i/o familiars,  així com
tampoc aplicar-se a si mateixos bons des de el seu propi establiment.

j) Sotmetre’s a les actuacions de comprovació, a efectuar per l’ajuntament,
així com a qualsevol altre de comprovació i control financer que puguin
realitzar  els  òrgans  de  control  competents,  tant  nacionals  com
comunitaris, amb l’aportació de tota la informació que els sigui requerida
en l’exercici d’aquestes actuacions. 

k) Acreditar  estar  al  corrent  del  compliment  de  les  seves  obligacions
tributàries amb la Hisenda estatal (AEAT), amb la Tresoreria General de
la Seguretat Social (TGSS) i amb l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet
de l’Infant i  no ser deutor per acord de reintegrament amb aquest últim
mitjançant l’autorització a la comprovació de la mateixa a l’administració
concedent dels ajuts.

l) No estar sotmès/a cap de les prohibicions que es recullen a l’article 13.2
i 13.3 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.

m) No  haver  estat  objecte  de  sancions  administratives  fermes,  ni  de
sentències  condemnatòries  per  haver  exercit  o  tolerat  pràctiques
laborals considerades discriminatòries per raó de sexe o de gènere, en
compliment de l'article 11 de la Llei 11/2016, de 28 de juliol, d'igualtat de
dones i homes. 

n) Complir amb les restants obligacions que es detallen a la Llei General de
Subvencions.

L’acreditació  del  compliment  d’aquests  requisits  i  obligacions  per  obtenir  la
condició de beneficiari  es realitzarà mitjançant  Declaració Responsable amb
l’emplenament de la sol·licitud.

Article 3. Tipus d’accions subvencionables i quantia.

Les  accions  subvencionables  seran  els  “bons”  emesos  per  l’Ajuntament  de
Vandellòs i l’Hospitalet a les persones consumidores. 

A aquest efecte l'Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant distribuirà a
les  persones  consumidores,  titulars  de  la  Targeta  ACTIVA  Vandellòs  i
l’Hospitalet de l’Infant,  “bons” en la quantitat  i  forma que es determini  a les
normes  de  funcionament  del  programa  ACTIVA  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de
l’Infant. 

Si el  beneficiari  de la subvenció compleix els requisits estipulats a l'article 2
(requisits i obligacions dels beneficiaris) se li atorgarà un ajut per establiment,
sigui persona física o jurídica, per un import màxim establert a la convocatòria
corresponent i en funció del crèdit màxim consignat a l’aplicació pressupostària
associada a aquesta despesa. 
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Article 4. Convocatòria per a la presentació de sol·licituds.

La convocatòria  per  a  la  presentació  de  sol·licituds  per  a  l’obtenció  de les
subvencions previstes en aquestes bases s’efectuarà anualment en funció de
les  corresponents  disponibilitats  pressupostàries  mitjançant  resolució  de  la
Junta  de  Govern,  establint  el  termini  de  presentació  de  les  sol·licituds,
l’aplicació  pressupostària  a  la  qual  s’ha  d’imputar  i  la  quantia  màxima
destinada. 

Article 5. Presentació de sol·licituds.

Les sol·licituds per concórrer als ajuts regulats en aquestes Bases s’han de
presentar  al  registre  general  de  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l'Hospitalet  de
l'Infant. 

De conformitat amb l’establert a l’article 14 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del
procediment administratiu comú de les administracions públiques, la sol·licitud
es  presentarà  per  mitjans  electrònics,  a  través  del  procediment  habilitat  a
aquest efecte a la seu electrònica de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de
l’Infant.

El termini de presentació de la sol·licitud serà el que s’estableixi cada any a la
corresponent convocatòria.

Article 6. Procediment de sol·licitud i documentació a presentar.

El procediment de concessió dels ajuts que regulen aquestes Bases serà el de
concessió directa. 

Les empreses interessades hauran de presentar la següent documentació:

 Sol·licitud.
 Alta de l’Impost d’Activitats Econòmiques (IAE).
 Certificat  de  titularitat  bancària  per  poder efectuar  el  pagament  de la

subvenció.

Article 7. Òrgan d’avaluació.

La Societat Mercantil IDETSA de capital íntegrament municipal, actuarà com a
entitat col·laboradora a la gestió administrativa dels ajuts de l’Àrea de Promoció
Econòmica.  L’avaluació de les sol·licituds serà realitzada per la comissió de
valoració d´IDETSA. Aquesta emetrà un informe a la Junta de Govern amb la
proposta de resolució en funció del criteri principal de ser beneficiari de ple dret
i basant-se en els criteris establerts en les bases reguladores de la subvenció.

La  Comissió  de  Valoració  de  l’ajut  comprovarà,  prèvia  autorització  del
sol·licitant, l’empadronament i la situació d’estar al corrent de les obligacions
tributàries (AEAT i Ajuntament de Vandellòs i  l’Hospitalet  de l’Infant)  i  de la
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Seguretat  Social.  A aquests efectes,  s’unirà als expedients individuals prova
fefaent d’aquests extrems. 

Així  mateix,  la  Comissió  de  Valoració  es  reserva  el  dret  de  sol·licitar  tota
aquella documentació necessària per comprovar l’acreditació de les condicions
i els requisits per a l’atorgament de l’ajut.

Article 8. Justificació i atorgament de les subvencions.

Les subvencions s’atorgaran mitjançant  el  procediment  d’adjudicació directa,
tenint en compte els criteris segons l’art. 7. 

La resolució de les sol·licituds presentades serà competència de la Junta de
Govern de l’Ajuntament de Vandellòs i  l'Hospitalet  de l'Infant,  en un termini
màxim de 30 dies des de la data de presentació de la instància. 

Durant  el  període  de  bescanvi  establert  a  la  convocatòria,  les  entitats
beneficiaris podran acceptar com a forma de pagament els “bons” emesos per
l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant.  Finalitzat  el  període  de
bescanvi,  Idetsa  (com  a  òrgan  gestor)  emetrà  l’extracte  fiscalitzat  amb  els
imports de “bons” bescanviats generat per l’aplicació informàtica que gestiona
la plataforma ACTIVA Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant que acreditarà l’objecte
de la subvenció. 

Verificats els requisits i justificació de les persones beneficiaries, d’acord amb
els terminis establerts a les presents bases, es procedirà a efectuar la liquidació
i el pagament en el compte bancari indicat a la sol·licitud per part de l’entitat
beneficiaria.

Article 9. Publicitat.

L’Ajuntament donarà a conèixer públicament l’existència d’aquest tipus d’ajut i
també de les condicions bàsiques per tal que els beneficiaris puguin accedir-hi,
mitjançant la seva publicació al BOPT, seu electrònica municipal i els mitjans
addicionals de publicitat.

Article 10. Causes de revocació.

Són causes de revocació, d’acord amb el que preveuen els articles 99 i 100 del
Decret legislatiu 3/2002, de24 de desembre, pel qual s’aprova el Text Refós de
la Llei de finances públiques de Catalunya, modificat per la Llei 12/2004, de 27
de  desembre,  de  mesures  financeres,  i  es  procedirà  a  la  revocació  total  o
parcial de la subvenció, les següents:

a. Obtenció de la subvenció falsejant les condicions requerides o ocultant
les que ho haurien impedit.

b. Incompliment total o parcial de l’objectiu, de l’activitat, del projecte o no
adopció del comportament que fonamenta la concessió de la subvenció. 
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c. L’ incompliment de l’obligació de justificació o la justificació insuficient,
en els  termes que estableix  l’article  30 de la  Llei  38/2003,  de 17 de
novembre  general  de  subvencions;  així  com l’  incompliment  del  que
estableix els articles 14 i 15 d’aquesta Llei en relació a les actuacions de
control i comprovació. 

d. Incompliment  per  part  del  beneficiari  d’estar  al  corrent  de  les  seves
obligacions  tributàries  o  amb  la  Tresoreria  General  de  la  Seguretat
Social durant tot el procediment de concessió de l’ajut, des de la seva
convocatòria fins la justificació del mateix.

e. Incompliment  de  la  Declaració  Responsable  de  no  estar  immers  en
prohibició per rebre ajudes públiques en els termes establerts a l’art. 13
de la LGS durant tot el procediment de concessió de l’ajut, des de la
seva convocatòria fins la justificació del mateix.

Article 11. Règim sancionador.

Les persones beneficiàries restaran sotmeses a les responsabilitats i al règim
sancionador  que  sobre  sancions  administratives  estableix  la  normativa
aplicable en matèria de subvencions,  la Llei  general  pressupostària  i  la  Llei
general tributària. 

L’Ajuntament  iniciarà  un  procediment  de  reintegrament  de  la  subvenció
concedida i abonada indegudament de conformitat amb la legislació vigent i les
presents bases.

Diligència. Per fer constar que aquestes Bases van ser aprovades inicialment
al Ple de 3 de juny de 2020 i publicades definitivament al BOPT de 17 de juliol
de 2020 (CVE 2020-04553).

Diligència. Per fer constar que aquestes Bases van ser modificades inicialment
al Ple de 31 de març de 2021 i publicades definitivament al BOPT de 19 de
maig de 2021 (CVE 2021-04280).

Vandellòs i l’Hospitalet de l´Infant, XXXXXXXXXXXXXX

Secretària General L’alcaldessa
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